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17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETİYE ÇIKARIYORUZ

İstanbul’un kronik sorunu: 
Kaldırım Yetmezliği 
İstanbul’da pek çok bölgede kal-
dırıma ayrılan bölümlerin yeter-

sizliği nedeni ile yayalar yolun 
ortasında yürümeye mahkum 

ediliyor. Bu durumdan mustarip 
olan vatandaşlar canlarının hiçe 

sayılmasına öfkeli. SAYFA 6’DA

Türk kültürüne hak ettiği 
hassasiyet Maltepe’den

SAYFA 7’DE

Srebrenica’yı unutmadık, 

n Türkiye Bosna San-
cak Derneği ve Bakırköy 
Belediyesi'nin iş birliğinde 
‘3’üncü Uluslararası Sreb-

renica Boşnak Soykırımı 
Anma Koşusu’ Yeşilköy Ba-
lıkçılar meydanında yoğun 
katılımla gerçekleşti. 

UNUTMAYACAĞIZ

Küçükçekmece 15 Temmuz’a 

tam kadro hazır

SAYFA 8’TE

Öz vatanında 
PARYA

Bayram tatilinde sahillerde bulmakta zorluk 
çektiğimiz birkaç Türk vatandaşına mikrofonumu-
zu uzattık. Vatandaşlar sahillerdeki yoğunluğun 
yanı sıra genel olarak sığınmacıların ekonomik ve 
sosyal hayatta doğurduğu sorunları dile getirdi.

Marmara’da yaşa-
nacak olası büyük 
bir depremde 
iletişim hatları-
nın bel kemiğini 
oluşturan baz 
istasyonlarının 
birçoğunun eski 
binaların üzerinde 
olması daha önce 
de örneklerini gör-
düğümüz üzere 
iletişimi kopma 
noktasına getire-
bilir.

Depremde
iletişimi 
bekleyen 

tehlike

n Deniz kirliliği nedeniyle 
kapalı olan Güneş plajının he-
men yanındaki özel bir plaj 300 
liraya hizmet veriyor. İşletme, 

fiyatın fazla ve deniz kirliliği-
nin yaşandığı bir bölgede plaj 
hizmeti vermesi nedeniyle 
tepki topladı. n 3’TE

Halka kapalı, 
özele açık ‘plaj’ 

SAYFA 3’TE

Yarımburgaz 

Semt Konağı’na 

son dokunuşlar

SAYFA 5’TE SAYFA 2’DE

Sataloğlu, 
Beykoz’da 

değişim 
için yola 

çıktı

İSTANBUL’UN 
İÇME SUYU HAVZASI 

İŞGALDEN 
KURTARILDI
SAYFA 6’DA

İBB Meclisi’nde 
FESHANE-LGBT 

TARTIŞMASI
n Türkiye’de son 

zamanlarda popüler 
tartışma başlıklarından 
olan LGBT, İstanbul 
Büyükşehir Belediye 
Meclisi’ne de taşındı. 
AK Parti ve CHP’li Grup 
Başkanvekilleri arasın-
da Feshane ile LGBT 
polemiği patladı.

n 9’DA

Sarıyer
Akademi’den 
LGS Türkiye 

Birincisi
LGS’de 

büyük başarı 
elde eden iki 
Sarıyer Aka-
demi öğren-
cisi başarıla-
rının sırlarını 
açıkladılar.

 n 5’TE

Şişli’nin örnek demokrasisi; 

n Şişli 
Belediyesi, 
İstanbul’da 
39 ilçeye 
örnek olarak 
bütçesini 
halkla birlik-
te oluşturu-
yor. n 4’TE

Benim Bütçem

Kağıthane’de yaz ayları 
spor dolu geçecek

n Kâğıthane 
Belediyesi tarafından 
Sporcuhane projesi 
kapsamında yaz spor 
okulları açılış töreni 
düzenlendi. n 4’TE

SAYFA 2’DE

SAYFA 3’TE

Beşiktaşlı
kadınlardan Tarihi 
Yarımada turu

SAYFA 4’TE

KÜÇÜKÇEKMECE
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M
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Sataloğlu, 
Beykoz’da 

değişim için 
yola çıktı

kent kültürünü birlikte yaşatarak, 
Beykoz’da CHP’yi son yerel seçim-
lerdeki gibi İstanbul geneli gibi ilk 
sıraya yerleştireceğiz. Ben, yeni-
lenme ve küllerimizden yeniden 
doğmak için kollarımı sıvadım bile. 
Tecrübemle aklımı birleştirmeye 
ant içtim. Yaşanılır ve örnek bir 
Beykoz için ben varım, siz de olun. 
Çünkü sadece ben değil, ancak biz 
olunca anlamlı ve güçlü oluruz.

“YENİLGİ DEĞİL, YENİLENME VE 
İKTİDAR DİYORUM”

Beykoz’da yeni yüzlere, yeni 
fikirlere açık olmazsak, onlarla 
birlikte çalışmazsak ileri gitme-
miz mümkün değil. Bu konudaki 
tavrım gayet net. Dolayısıyla 
ekmeğini yiyip suyunu içtiği-
miz Beykoz’da bu yenilenmenin 
adımını başlatmakta kararlıyım. 
Yeni yüzlerle ve partimize yıllardır 

emek veren herkesle yola 
koyulacağız. Kırgınlık, 
dargınlık olmadan önce 
kendi içimizde, ardından 
halkla bütünleşerek Bey-
koz’da CHP bayrağını dal-
galandıracağız. Beykoz’da 
yenilgi değil, yenilenme 
ve iktidar diyorum.  Buna 
inancım tam.
“BU YOL, ZAFERE 
İNANANLARIN YOLU”

Ben de bu inanç, karar-
lılık, tecrübe ve bu far-
kındalıkla kutsal bir yola 
çıkmış bulunmaktayım. 
Bu yol, Beykoz’u yerelde ve 
genelde hak ettiği noktaya, 
zirveye taşıyacaktır. Bu yol, 
zafere inananların yolu 
olacaktır. Bu inanç ve ka-
rarlılıkla örgütümüzün bu 
yürüyüşüne önder olmaya 
adayım.
“GENÇ VE DİRİ BİR ÖRGÜT 
İÇİN!”

Atatürk’ün, bilim ve 
akıl mirasını taşıyan, onun 
çağdaş medeniyetler 
seviyesine ulaşma 
amacını her gün 
yaşatan, siyase-
tin geleceğini 
okuyan, çağımı-
zın siyasi gerek-
liliklerine yanıt 
verebilen, kader 

olduğuna inanılan tablo-
ları tamamen reddeden 
bir Beykoz için adayım. 
Saygıyı, sevgiyi ve dayanış-
mayı özümseyen, gücünü 
ortak akıl ve örgütlü daya-
nışmadan alan bir Beykoz 
için adayım. Daha güçlü 
bir örgütle, daha yüksek 
sesle “Birlikte başardık!” 
diyebilecek bir Beykoz için 
adayım. Denenmişi dene-
meyen, yapılmıştan medet 
ummayan, genç ve diri bir 
örgüt için adayım!

Geçmişten yeterince 
ders çıkarmış, dünü geride 
bırakıp yarını kurmaya 
inanmış tüm örgüt arka-
daşlarımı desteğe davet 
ediyor, birlikte yol yürü-
mek için çağrı yapıyorum. 
Bu değişim bir tazelenme, 
yenilenme ve bayrak taşı-
ma mücadelesidir.

Önderimiz: Atatürk!
Rehberimiz: Akıl ve 

bilim!
Sloganımız: Bey-
koz’da yenilik!

Vatanımıza, 
milletimize ve 
Beykoz’umuza 
hayırlı olsun!”

CHP’de değişim talebi ülke 
genelinde yüksek sesle dile ge-
tiriliyor. İstanbul’da CHP’nin 
stratejik öneme noktaların-
dan biri olan Beykoz’da da 
teşkilat düzeyinde bir değişim 
ihtiyacına cevap, CHP’nin 
önemli görevlerinde bulunan 
Cemal Sataloğlu’ndan geldi. 
CHP İBB ve Beykoz Belediye 
Meclis Üyesi Cemal Sataloğlu, 
CHP Beykoz İlçe Başkanlığı’na 
adaylığını açıkladı.

Partisine iktidarın yakı-
şacağını dile getiren ve tüm 
CHP’lilere seslenen Cemal Sa-
taloğlu, tasarladığı yenilenme 
ve değişim sürecini paylaştı.

“Partimizin tüm kadrola-
rı kurultay sürecine girmiş, 
parti içi seçimler başlamıştır. 
Bu seçimler partimizin tüm 
kademelerine hayırlı olsun ve 
yerelde gerçekleşecek yeni-
lenmenin öncüsü olsun.” 
ifadelerini kullanan Sataloğlu 
şunları söyledi; 
“BEYKOZ’DA PARTİMİZDE 
BİR YENİLENME ŞART 
GÖZÜKÜYOR”

Ben, Beykoz’da doğdum. 
Beykoz’da büyüdüm. Yürüdü-
ğüm yollarda, aldığım görev-
lerde partili bir Beykozlu ola-
rak, ilçemi temsil ettim. Bu 
anlamda gururluyum, zira bir 
insanı zengin kılan itibarıdır. 
Bu yaşıma dek itibarımı zede-
leyecek hiçbir iş yapmadım. 
Onuruma, namusuma aykırı 
ne varsa hepsinden uzak dur-
dum. Edindiğim tecrübeler 
eşliğinde uzun süredir titiz-
likle düşündüğüm, üzerinde 
sıklıkla çalıştığım bir konu 
var: Beykoz’da partimizde bir 
yenilenme şart gözüküyor. Fa-
kat kendimde ömrüm boyun-
ca haklı olarak yenilemediğim 
bir şey varsa, o da partimizin 
kurucusu Büyük Önder Ata-
türk’ün ilke ve devrimleridir. 
Zaten onun devrimleridir ki, 
sürekli olarak yenilenmenin 
olmazsa olmazı devrimci 
irade üzerinde yükselir. Doğal 
olarak, ben de Atatürk ilke ve 
devrimlerine her zaman bağlı 
kaldım. Şimdi partimizin 
ilçedeki kadroları ile bu ilke 
ve devrimlerin hayatımızı şe-
killendiren Beykoz’da karşılık 
bulması için hepinizle özel 
bir bağ kurmak istiyorum. 
Cumhuriyeti bizim partimiz 
kurdu ve onu yükseltecek olan 

yine bizleriz.
“CHP’Yİ HALKIMIZLA 
BULUŞTURMAK BENİM 
BOYNUMUM BORCUDUR”

Ben, semtimiz Beykoz’dan 
doya doya baktığımız şu 
güzel Boğaz’ımızı işgalci 
yabancılara teslim etmeyen 
anlayışı içimde taşıyorum. 
İnanıyorum ki, bu anlayışı 
Beykoz’da sinsi planları olan 
sömürücülere karşı yapaca-
ğımız yenilenme ile birlikte 
hep beraber yükselteceğiz. 
Köklerini bizzat halktan alan, 
Anadolu ve Rumeli’nin şerefli 
direnenleri Kuvayı Milliye’nin 
partisi olan Cumhuriyet Halk 
Partisi’ni halkımızla buluş-
turmak benim boynumum 
borcudur.
“BEYKOZ’DA CHP BAYRAĞINI 
DALGALANDIRACAĞIZ”

Hatırlayın, daha dün gibi 
İstanbul’u alın teri dökerek 
hakkımızla kazandık. Hak-
sızca tekrarlanan seçimlerde 
ilçemiz Beykoz’da partimizin 
adayını birinci sıraya taşıdık. 
Ben de bu süreçte büyükşe-
hirde partimizi ve ilçemizi 
Beykozlu kimliğimle temsil 
ettim. Şimdi yerel seçimler 
için Beykoz’da yoğun bir şekil-
de çalışarak, Beykoz’da CHP 
bayrağını dalgalandıracağız. 
Çalışmadan başarı mümkün 
olmaz.  Gücümüzü biliyorum 
ve sözü senet olan çalışkan 
bir komutan tavrıyla o gücü 
toparlamak için partimin ve 
halkın karşısına alnım ak bir 
şekilde çıkıyorum.
“CHP’Yİ İLK SIRAYA 
YERLEŞECEĞİZ”

Temsil kabiliyetime ina-
narak, itibarımı adım olan 
Cemal Sataloğlu gibi taşıya-
rak, Beykoz’daki her türlü 
saltanata, koltuk sevdasına 
karşı olanlarla el ele, kol kola, 
omuz omuza vereceğiz. Önce 
birbirimizi ve hemen ardın-
dan halkımızı dinleyeceğiz. 
Sorun neyse çözüm de var 
deyip dokunacağımız herkesle 
bir bütün olacağız. Bir zaman-
lar Kuvayı Milliye ateşinin 
fabrikalarımızın fırınlarında 
yandığı yer olan işçi semti 
Beykoz’un yeşiline ve mavi-
sine dokunan yabancı ellere 
asla müsaade etmeyeceğiz. 
O yeşilde ve mavide mahalle 
kültürüyle İstanbul’a yakışan 

CHP İBB ve Beykoz Belediye Meclis Üyesi 
Cemal Sataloğlu, yaklaşık 1,5 ay sonra ger-
çekleşecek olan kongrede CHP Beykoz İlçe 
Başkanı Adayı olduğunu açıkladı.

Dünya toplumunda en büyük 
soykırımlardan biri olan Srebreni-
ca Boşnak Soykırımı, Bakırköy’de 
unutulmuyor. Bakırköy Belediyesi 
ve Türkiye Bosna Sancak Derneği 
işbirliği ile her yıl düzenlenen Ulus-
lararası Srebrenica Boşnak Soykırımı 
Anma Koşusu üçüncü yılında da 
yapıldı. Soykırımı unutturmamak 
amacıyla yapılan anma etkinliğine 
katılım ise yoğun oldu. 

Ev sahibi Bakırköy Belediye Baş-
kan Yardımcısı Cavit Ganiç’in yanı 
sıra Bakırköy Kaymakamı Abdullah 
Köklü, Türkiye Bosna Sancak Derne-
ği Başkanı Prof. Dr. Sedat Ziyade, İBB 
İtfaiye Daire Başkanı Remzi Albay-
rak, Bakırköy Kent Konseyi Başkanı 
Halim Kızılırmak, Küçükçekmece 
Çağdaş Bosna Sancak Derneği Baş-
kanı Yusuf Altınbaşak, muhtarlar ve 
vatandaşlar katıldı. 
KÖKLÜ: DEVLETİMİZ SOYKIRAMA 
KARŞI GEREKEN TAVRI HER ZAMAN 
GÖSTERİYOR

Bakırköy Kaymakamı Abdullah 
Köklü, programı düzenleyenlere 
teşekkür ederken, “Bu soykırımın 
bir daha tekrarlanmaması için 
devletimizin yetkilileri gereken tavrı 
gösteriyor. Bizim için kötü bir gün, 
Müslüman kardeşimiz orada soykı-
rıma uğratıldı. Tekrarlanmaması 
için güçlü bir dayanışma sergileye-
rek, unutturmayacağız.” ifadelerini 
kullandı.   

GANİÇ: EN BÜYÜK AMAÇ 
SOKIRIMI UNUTMAMAK

Ev sahibi olarak mikrofonları-
mıza konuşan Bakırköy Belediye 
Başkan Yardımcısı Cavit Ganiç, şu 
açıklamalarda bulundu: 

“İnsanlık adın işlemiş bu suçun 
hassasiyetini kalbinde yüreğin-
de taşıyanlara anma etkinliğine 
katılmalarına teşekkür ederim. 
En büyük amacımız bu soykırımın 
unutulmaması. Sporu koşu ile ya-
parak bu soykırımı gelecek nesillere 
aktarabilmek istiyoruz. 8 bin 372 
kaybımız yok aslında bizim daha çok 
soykırıma uğrayan vatandaşlarımız 
var. Biz bu konudaki hassasiyeti hiç 
kaybetmeyeceğiz.”
ZİYADE: HİÇBİR TARİH 
KİTAPLARINDA OKUYAMADIM

Türkiye Bosna Sancak Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Sedat Ziyade ise 
Osmanlı’nın balkanlardan çekil-
mesi sonrasında Müslümanların ve 
Türklerin geleceğinin ıstırap dolu 
olduğunu söyledi. Ziyade, “1968 
yılında ailem Türkiye’ye göç etti. 
Neden göç ettikleri ile ilişkin sorular 
sorduğumda aldığım cevaplar, hiçbir 
tarih kitaplarında okuyamadım. 
Osmanlı imparatorluğu kültürü ile 
yetişenlerin, acıyı dinlendirmeme-
sinde dolayı kayıtlarda olmadığını 
sanıyorum. ‘Unutulan soykırım tek-
rarlanır’ düsturu ile Srebrenica son 
soykırımlardan biriydi.”dedi. 

ALBAYRAK: BAZI ŞEYLER 
AFFEDİLEBİLİR, AMA UNUTULAMAZ

İBB İtfaiye Daire Başkanı Remzi 
Albayrak, “20’inci yüzyıllara doğru 
medeniyetin beşiği dediğimiz Av-
rupa’da etnik kimliğin yok edildiği 
bir soykırım yaşadık. Soykırımların 
etkinlikler ile her zaman insanlara 
anlatılması lazım. Bazı şeyler affedi-
lebilir, ama unutulamaz. Soykırım 
da unutulmaması gerekiyor. Sadece 
Boşnaklara değil, tüm dünyada ya-
şanan soykırımlara önem verilmesi 
gerekiyor.” diye konuştu. 
KIZILIRMAK: SOYKIRIMLAR ACI, 
ÖLÜMLER ACI

Bakırköy Kent Konseyi Başkanı 
Halil Kızılırmak, “soykırımlar acı, 
ölümler acı. Srebrenica, 8 bin 372 ki-
şinin soykırıma uğramasıyla sonuç-
lanmıştı. Bu soykırımlar, dünyanın 
her yerinde devam ediyor. Soykırım-
ları unutmamak ve unutturmamak 
gerekiyor. Sevgiyi ve barışı dünya 
toplumu olarak benimsemeliyiz.  
 ‘SAYGI PARKURU’

Srebrenica Boşnak Soykırımı 
Anma Koşusu, önceki yıllarda oldu-
ğu gibi soykırımda yaşamını yitiren 
8 bin 372 kurbanın anısına oluş-
turulan 8 bin 372 metrelik "saygı 
parkurunda" yapıldı. Katılımcılar 
sahil şeridi boyunca bu mesafeyi kat 
ettikten sonra koşuyu başladığı nok-
tada bitirdi. Kaybedenin olmadığı 

etkinlikte, tüm katılımcılar madalya 
ile ödüllendirilirken, koşu öncesin-
de şapka, tişört ve çantadan oluşan 
sporcu kitleri dağıtıldı.
SREBRENİCA BOŞNAK 
SOYKIRIMI NEDİR?

1995 yılları arasında Bosna Her-
sek'te yaşanan katliam, soykırım ve 
insanlık suçlarının en acı neticele-
rinden biri olarak hafızalara kazınan 
"Srebrenica Boşnak Soykırımı", 11 
Temmuz 1995'de Ratko Mladiç komu-
tasındaki çetnik ruhlu Sırp güçleri-
nin silahsız ve savunmasız 8 bin 372 
Boşnağı katletmesiyle sonuçlandı. 
Srebrenica'da yaşananlar Uluslarara-
sı Adalet Divanı tarafından 2007'de 
"soykırım" olarak kabul edildi.SER-
KAN HORUZ

Srebrenica’yı unutmadık, 
unutmayacağız

Türkiye Bosna Sancak Derneği ve Bakırköy Beledi-
yesi'nin iş birliğinde ‘3’üncü Uluslararası Srebreni-
ca Boşnak Soykırımı Anma Koşusu’ Yeşilköy Balık-
çılar meydanında yoğun katılımla gerçekleşti. İBB İtfaiye Daire Başkanı 

Remzi Albayrak

Bakırköy Belediye 
Başkan Yardımcısı 

Cavit Ganiç
Bakırköy Kaymakamı 

Abdullah Köklü

Kent Konseyi Başkanı 
Halim Kızılırmak

Türkiye Bosna Sancak Derneği 
Başkanı Prof. Dr. Sedat Ziyade
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Türkiye’de artan yabancı 
nüfusu, özellikle yaz ayla-
rının ortalarına geldiğimiz 
bugünlerde tatil alanların-
da kendini daha fazla belli 
ettirmeye başladı.

Sahil ve plajlarda tatil 
yapan yabancı uyruklular 
arasında Türk vatandaşı 
bulmak giderek zorlaşıyor. 
Bulduğumuz vatandaşlara 
mikrofon uzattık. Türk va-
tandaşları, yabancı nüfusu-
nun tatil gibi anlık durum-
larda zorluk 
yaşattıklarını 
söylerken, 
geniş zaman 
için de özellik-
le toplumsal 
ve ekonomik 
anlamda derin 
yaralar açtı-
ğına dikkat 
çektiler.
“TÜRKÇE 
KONUŞAN 
YOK”

Köşede 
oturan bir 
vatandaşımız 
çocukluğun-
dan beri bu-
raya geldiğini 
vurgulayarak, 
“Neredeyse Türkçe konuşan 
yok. Son iki üç yıldır böyle bir 
şey yok. Kendi ülkemde ben 
yer bulamıyorum. 2,5-3 mil-
yon gibi rakamlar veriyorlar 
ama inanmıyorum, sadece 
burada Cuma günü 1 milyon 
insan vardı bence.” dedi.
“ÜLKENİN DURUMU 
ÇOK KÖTÜ”

Yine bir başka Türk 
vatandaşı da kameramıza 
konuşarak, “Son zaman-
larda gelen Suriyeliler ve 
Afganlardan dolayı ülkenin 
durumu çok kötü. Ben aile-
mi bir yere götüremiyorum. 
Plajda ileriye doğru gidin 
Türk bulamazsınız.” ifadele-
rini kullandı.
“KONTROLSÜZLÜK VAR”

Kontrolsüz göçe vurgu 
yapan vatandaş, “Ülkede 
maalesef kontrolsüz bir göç 
var. Hafta sonu buraya gelir-
seniz yerli halkı bulamazsı-
nız buralarda.” dedi.

“KİRALARI YUKARIYA 
ÇEKTİLER”

Vatandaşlar yabancı uy-
rukluların kalabalık nüfus 
yapısına ilişkin can alıcı bir 
noktaya da değindiler. Ko-
nuştuğumuz Türk vatandaş-
ları, kendi ailelerinin klasik 
birkaç kişiden oluştuğunu 
ancak yabancıların ailele-
rinin 20’ye yakın olması 
nedeniyle kiraları yukarıya 
çektiklerini ifade ettiler.

Bir vatandaş, “Afganlar, 
Suriyeliler 30 
kişi kalıyor bir 
evde. 30 lira 
da verir kirayı. 
Hepsi çalışı-
yor. Adam başı 
500 TL verseler 
kira parası 
çıkıyor. Bizim 
asgari ücretli 
vatandaşımız 
nasıl ödeyecek 
o yüksek kira-
ları?” dedi.

Diğer bir 
vatandaşımız 
da “Bunlar 
birkaç aile bir-
den kalıyorlar. 
Kiraları da 
Alman usulü 

ödüyorlar. Ama benim kendi 
arkadaşlarım tek başına 
8-10 bin lira kira veriyorlar.” 
ifadelerini kullandı.
“SİZLER RAHAT 
EDEMEYECEKSİNİZ”

Tek çözümün geri gön-
derme olduğunu söyleyen 
vatandaş, “Bizden artık 
geçti ama arkada bıraktı-
ğımız sizler rahat edeme-
yeceksiniz. Her gelene bu 
kapı açılmaz. Kontrolsüz 
her gelen burada yerleşme-
meli. Kapkaççılık, illegal 
işler ve hatta teröristler de 
onların arasından çıkıyor. 
Biz kendi ülkemizi düşün-
mek zorundayız artık. Bizim 
çoluk çocuğumuz ne olacak? 
Nüfus artış oranı olarak da 
onlar daha fazla doğurduğu 
için nüfus anlamında ülkeyi 
kontrol altına alacaklar, bizi 
bastıracaklar.” dedi. Fazıl 
Anıl Kılıçlı-Süleyman Çay/
KENT YAŞAM

Öz vatanında 
PARYA
Bayram tatilinde sahillerde bulmakta zorluk 
çektiğimiz birkaç Türk vatandaşına mikrofonumu-
zu uzattık. Vatandaşlar sahillerdeki yoğunluğun 
yanı sıra genel olarak sığınmacıların ekonomik ve 
sosyal hayatta doğurduğu sorunları dile getirdi.

Marmara’da yaşanacak 
olası büyük bir depremde ile-
tişim hatlarının bel kemiğini 
oluşturan baz istasyonlarının 
birçoğunun eski binaların 
üzerinde olması daha önce de 
örneklerini gördüğümüz üzere 
iletişimi kopma noktasına 
getirebilir.

Yaptığımız yayınlarda 
basın ilkeleri doğrultusunda 
ekonomi ve ülkemizi etki-
leyen afetler gibi konuları 
gündemde tutmaya çalışıyo-
ruz ve yetkilileri önlem alma 
konusunda uyarmaya çaba 
gösteriyoruz.
OPERATÖRLER BİR KEZ DAHA 
SINIFTA KALMIŞTI

Kahramanmaraş’ta mey-
dana gelen büyük depremler 
sonrasında ayrım yapmak-
sızın tüm operatörler bir kez 
daha sınıfta kalmış, günler 
boyunca insanlar yakınla-
rından veya bölgedeki hiçbir 
sıradan vatandaştan haber 
alamamıştı.
İSTANBUL’DA DAHA DURUM 
DAHA KÖTÜ OLABİLİR

Dünyanın sayılı metropol-
lerinden olan ve Türkiye’nin 
nüfus ve ekonomik anlamda 
en önemli şehri olan İstan-
bul’da ise durum daha vahim 
görünüyor.

Özellikle binaların sıkışık 
nizamda olduğu birçok ilçede 
yapı stoğunun da eskidiğini 
göz önünde bulundurursak, 

iletişimi sağlayan baz istas-
yonlarının yaşlı binaların 
üstünde olduğu görülüyor.
AFET OLMADAN BİLE ÇEKİM 
SORUNU VAR

İstanbul’da birçok nok-
tada, yine özellikle sıkışık 
nizam olan şehir içlerinde 
çoğu operatörün çekim sorunu 
var. Hat veya internet üze-
rinde vatandaşların sık sık 
şikayet ettiği çekim sorunları 
afet olmadan da hayatımızın 
içinde.
“BAZ İSTASYONLARI
SAĞLAMA ALINMALI”

Gazetemizce takip edilen 
İş Birliği ve Proje Platfor-
mu’nun düzenlediği deprem 
temalı toplantıda konuşan Dr. 
Suat Sarı, baz istasyonlarıyla 
ilgili tehlikeye dikkat çekerek, 
“İstasyonların özellikle eski 
binaların üzerinden alınması 
gerekiyor. İstasyonlar de-
nizlerde yüzer şekilde plat-
formlara, şehir içindeki yeni 
ve sağlam binalara, büyük 
resmi kamu binalarına ve 
İstanbul’da büyük bir hizmet 
sunan Metrobüs yoluna ku-
rulabilir. Bu saydığım yerler 
depremde en az hasar görecek 
noktalardır. Buralara taşına-
cak baz istasyonlarına büyük 
oranda bir şey olmayacak ve 
deprem ile deprem sonrasında 
iletişim kesintisiz sürecektir.” 
dedi. Fazıl Anıl Kılıçlı-Süley-
man Çay/KENT YAŞAM

Depremde iletişimi 
bekleyen tehlike

Halka kapalı, 
özele açık ‘plaj’ 

Deniz kirliliği nedeniyle kapalı olan Güneş 
plajının hemen yanındaki özel bir plaj 300 
liraya hizmet veriyor. İşletme, fiyatın fazla ve 
deniz kirliliğinin yaşandığı bir bölgede plaj 
hizmeti vermesi nedeniyle tepki topladı. 

Sıcaklıkların artma-
sı ile beraber vatandaş-
lar denizlere akın edi-
yor. Enflasyon ve hayat 
pahalılığı nedeniyle 
vatandaşların tercihi 
ise belediyelerin ucuz 
plajları oluyor. İBB'nin 
işlettiği Caddebostan 
Plajları ve Menekşe pla-
jı hafta içi ve hafta sonu 
40 lira gibi makul fiyat-
lara hizmet veriyordu.
İBB’NİN TESİSİ KİRLİLİK 
NEDENİYLE KAPATILDI

İstanbul Valiliği’nin 
kararı ile denize girile-
bilir listesinden çıkarı-
lan ve Güneş Plajı’nda 
bulunan İBB’ye ait 
BELTUR tesisi kapatıldı. 
Gerekçe Güneş Plajı’nın 
denize girilebilecek ka-
dar temiz olmaması.
ÖZEL FIRSATÇILIK 

Yine Güneş Plajı’nda 
bulunan özel bir işletme 
ticaretine aynı şekilde 
devam ediyor. 300 lira-
ya girişlerin yapıldığı 
tesisteki fahiş fiyatlar 
da tepki topladı. Güneş 
Plajı’nın deniz kirlilik 
nedeniyle denize giri-
lebilen listeden çıkarıl-
ması ve İBB tesisinin 
kapatılmasının ardın-

dan özel bir işletmenin 
İstanbul Valiliği’nin 
aldığı karardan etkilen-
memesi kafalarda soru 
işareti yarattı.
DENİZ KİRLİ ÇIKIYOR

Güneş Plajı’ndan 
düzenli şekilde her ay 
alınan numunelerin 
kirli çıkması nedeniyle 
plaj açılamıyor. Deni-
ze girmek için gelen 
vatandaşlar kapıdaki 
kilidi görünce hayal 
kırıklığına uğruyor. 
FİYATLARI UÇUK, SU 
NE KADAR TEMİZ 
VATANDAŞ TEPKİLİ 

Vatandaşlar hemen 
yanı başında açık olan 
özel tesise gittiğinde 
gördükleri fiyat karşı-
sında sinirleniyorlar. 
Fahiş fiyat karşısında 
tepki gösteren vatan-
daşlar 300 lira plaj giriş 
ücretinin olmasını 
eleştiriyor. 
“SU TEMİZ”

300 liraya vatandaşı 
denize sokan işletme-
nin sahibi ise kendisine 
bu konu sorulduğunda 
kısaca “Su temiz, hiçbir 
problem yok” açıklama-
sını yaptı. SÜLEYMAN 
ÇAY-SERKAN HORUZ
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Ümraniye Belediyesi; Yük-
sek Öğrenim Kurumları Sınavı 
(YKS), Liselere Geçiş Sistemi 
Sınavı (LGS) ve Takviye Kursları 
düzenlemeye devam ediyor. 
Bu kurslarda her yıl binlerce 
öğrenci eğitim görerek, önemli 
lise ve üniversitelere yerleşiyor. 
HAYALLER ÜMRANİYE’DE
GERÇEK OLACAK

Gençler hayallerindeki okul-
ları Ümraniye’nin kurslarıyla 
kazanacak. Düzenlenen takviye 
Kursları da okullarına devam 
eden öğrencilerin derslerine 
büyük katkı sağlayacak. 
KAYITLAR BAŞLADI

Akademi Ümraniye bün-
yesinde yer alan kurslar için 
kayıtlar başladı. Kontenjan 
dâhilinde devam edecek olan 
kayıtlar, hem Ümraniye Bele-
diyesi’nin kurumsal web sitesi 
üzerinden hem de belirlenen 
kültür merkezlerinde yapılabi-
lecek.
YKS KURSLARI

Mezun ve lise son sınıf 
öğrencilerinin başvurabileceği 
YKS Kursu’nda eğitimler Cemil 
Meriç Gençlik Kültür ve Eğitim 
Merkezi’nde gerçekleştirilecek. 
Üniversite adaylarına; Türkçe, 
matematik,  fizik, kimya, biyo-
loji, tarih, coğrafya, edebiyat 
ve geometri dersleri verilecek. 
Kursun seviye belirleme sınavı 
21 Ağustos’ta seviye belirle-
me sınavları yapılacak. YKS 
Kursu’nda eğitim 4 Eylül’de 
başlayacak. Ayrıntılı bilgi ve 
müracaat için aşağıdaki linki 
tıklayabilirsiniz:
LGS KURSLARI

2023-2024 Eğitim ve Öğre-

tim Yılı’nda 8. sınıfta olacak 
öğrencilerin başvurabileceği 
kurslar; Necip Fazıl Kültür ve 
Eğitim Merkezi, Aliya İzzet 
Begoviç Kültür ve Eğitim Mer-
kezi, İnkılap Bilgi Evi, Mahmut 
Celalettin Ökten Gençlik Kültür 
ve Eğitim Merkezi ve Bekir 
Topaloğlu Kültür Merkezi’nde 
yapılacak. LGS Kursları’nda öğ-
rencilere; Türkçe, matematik, 
İngilizce, fen bilgisi, İnkılâp 
Tarihi ve Atatürkçülük, din kül-
türü ve ahlak bilgisi dersleri ve-
rilecek.  LGS Kursları’nın seviye 
belirleme sınavı 21 Ağustos’ta 
yapılacak. Kurslarda eğitim 4 
Eylül’de başlayacak. LGS Kurs-
ları’na kayıtlar 13 Ağustos’a 
kadar sürecek. Ayrıntılı bilgi ve 
müracaat için aşağıdaki linki 
tıklayabilirsiniz:
TAKVİYE KURSLARI

4, 5, 6 ve 7. sınıf öğrencile-
rinin başvurabileceği Takviye 
Kursları; Necip Fazıl Kültür 
ve Eğitim Merkezi, Aliya İzzet 
Begoviç Kültür Merkezi, İnkılap 
Bilgi Evi, Mehmet Akif Mahal-
lesi Bilgi Evi, Mahmut Cela-
lettin Ökten Gençlik Kültür ve 
Eğitim Merkezi, Prof. Dr. Bekir 
Topaloğlu Kültür ve Eğitim 
Merkezi,Teletaş İlkokulu, 
Mehmet Akif İnan Ortaokulu 
ve Mehmet Akif Kültür Merke-
zi’nde düzenlenecek. Takviye 
Kursları’nda öğrencilere; Türk-
çe, matematik ve fen bilgisi 
dersleri verilecek. Başvurular 
18 Eylül’e kadar devam edecek 
Takviye Kursları’nda dersler 24 
Eylül’de başlayacak. Ayrıntılı 
bilgi ve müracaat için aşağıdaki 
linki tıklayabilirsiniz. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Gençler Ümraniye’nin 
kurslarıyla hayallerini 
gerçekleştirecek
Akademi Ümraniye bünyesinde yer alan ve her yıl 
binlerce öğrencinin faydalandığı YKS, LGS ve Takvi-
ye Kursları’nın kayıtları başladı. YKS ve LGS Kurs-
ları’nın kayıtları 13 Ağustos, Takviye Kursları’nın 
kayıtları ise 18 Eylül’e kadar devam edecek.

Katılımcı demokrasinin önem 
kazanması için çalışmalarını sürdü-
ren Şişli Belediyesi, bir belediye için 
en önemli olan bütçe konusunda 
yerli halka danışıyor.

Benim Bütçem uygulaması ile 
Şişlili vatandaşlarla görüşen beledi-
ye, vatandaşların fikirlerini alıyor, 
ilçeye yapılacak hizmetler konusun-
da görüş birliği oluşturuyor.
KESKİN: ŞİŞLİMİZİ GÜÇLENDİREN 
KOMŞULARIMA TEŞEKKÜR EDERİM

Benim Bütçem uygulaması 
kapsamında vatandaşlarla bir araya 
gelen ve bizzat istek ile şikayetle-
ri dinleyip not alan Şişli Belediye 
Başkanı Muammer Keskin kişisel 
sosyal medya hesabından vatandaş-
larla buluştuğu anlardaki samimi 

ortamın fotoğraflarını paylaştı.
Keskin paylaşımında şu notu 

yazdı;
“Yerel yönetimlerde katılımcı-

lık ve doğrudan demokrasinin en 
önemli örneği #BenimBütçem ile 
Şişli’de hayata geçti!

Bu akşamki toplantılarımızda 
Cumhuriyet ve Halil Rıfat Paşa Ma-
hallelerimizde komşularımızla bir 
araya geldik.

Oldukça samimi bir ortamda ger-
çekleşen buluşmalarımızda komşu-
larımızın sorularına içtenlikle cevap 
verdim, görüşlerinin hepsini bizzat 
not ettim.

Katılım sağlayan, fikirleriyle 
Şişlimizi güçlendiren tüm komşula-
rıma teşekkür ederim”dedi.

Şişli’nin örnek demokrasisi; Şişli Belediyesi, 
İstanbul’da 39 ilçeye 
örnek olarak bütçe-

sini halkla birlikte 
oluşturuyor. Benim Bütçem

Hasbahçe sahasında gerçek-
leştirilen açılış törenine; AK Parti 
İstanbul Milletvekili Büşra Paker,  
AK Parti İlçe Başkanı Serkan Can-
türk, Kaymakam Tahir Şahin ve 
Kâğıthane Belediye Başkanı Mevlüt 
Öztekin katıldı.
22 FARKLI SPOR BRANŞI

Kâğıthane Belediyesi’nin üc-
retsiz olarak hizmete sunduğu Yaz 
Spor Okulları 22 farklı spor bran-
şında 4-15 yaş aralığındaki çocuk-
lara eğitim veriyor.

Basketbol, voleybol, masa teni-
si, satranç, badminton, hentbol, 
dart, futbol, futsal, modern ve 
geleneksel okçuluk, jimnastik, 
karate, taekwondo, wushu, yüzme, 
güreş, tenis, buz pateni, boks, 
engelli basketbol ve engelli yüzme 

gibi alanlarda eğitimler verilerek 
bireylerin ulusal ve uluslararası 
alanda başarılar elde etmesi amaç-
lanıyor.
ÖZTEKİN: PROFESYONEL
YOLDA İLK ADIM

Kâğıthane Belediye Başkanı 
Mevlüt Öztekin; “ Yaz Spor Okul-
larımız ile 4-15 yaş aralığındaki 
çocuklar 22 ayrı branşta eğitimle-
rini alacaklar. Bu sayede çocukla-
rımız yaz ayını verimli bir şekilde 
geçirecek. Çocukların sosyalleşmesi 
hem de bedensel ve ruhsal gelişim-
lerine katkı sağlaması açısından bu 
eğitimler çok önemli. Çocuklarımız 
profesyonel bir sporcu olma yolun-
da ilk adımlarını atmış olacaklar” 
dedi. KENT YAŞAM 

Kağıthane’de yaz ayları 
spor dolu geçecek
Kâğıthane Belediyesi tarafından 
Sporcuhane projesi kapsamında yaz 
spor okulları açılış töreni düzenlendi.

Beşiktaş Belediyesi ve İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi iş 
birliğiyle kadınlar için gerçekle-
şen kültürel gezi turlarının ilk 
durağı Tarihi Yarımada oldu.

Beşiktaş Belediyesi’ne bağlı 
Kadın Dayanışma ve Yaşam Mer-
kezinin koordinasyonunda yaz 
boyunca düzenlenecek olan gezi 
turlarının ilk durağı Tarihi Yarı-
mada oldu. Toplanma noktala-
rından alınan kadın katılımcılar, 
sırasıyla Sultanahmet Camii, 
Yerebatan Sarnıcı, tarihi Hipod-
rom meydanını gezerek yüzlerce 
yıllık tarihe ve kültürel mirasa 
tanıklık etmenin mutluluğunu 
yaşadı.
“ÇOK MEMNUN KALDIK”

Geziye katılan Oya Sönmez 
düzenlenen etkinlikten duyduğu 
memnuniyetini şu sözlerle dile 
getirdi:

‘’Tarihi yarımadayı Beşiktaş 
Belediyesi’nin imkanlarıyla gez-
mek çok güzel oldu bizim için, 
çok memnun kaldık. Yerebatan 

Sarnıcı’nın yenilenmiş haliyle 
görme imkanımız da oldu. Çok 
teşekkür ederiz, hem Büyükşe-
hir'e hem Beşiktaş Belediyesi’ne 
ve rehberimize. Herkese iyi bay-
ramlar dileriz.‘’
“NE MUTLUYUZ Kİ 
BEŞİKTAŞLIYIZ”

Katılımcılardan, Tarihi 
Yarımadayı gezme imkanı bulan 
Arzu Şener de Beşiktaş Belediye-
si’ne teşekkür ederek sözlerine 
şu şekilde devam etti:

‘’Her türlü sosyal faydalan-
dırmada belediyemizin çok kat-
kısı var. Bu konuda kendilerine 
çok teşekkür ediyoruz. Bu gezi de 
bize pandemiden çıkışta terapi 
gibi geldi gerçek anlamda. Çok 
mutluyuz bize böyle sosyal etkin-
liklere bizleri dahil ettikleri için. 
Ne mutluyuz ki Beşiktaşlıyız. 
Birlik, beraberlik ve dayanışma 
içinde her şeyin çok güzel olacağı 
nice bayramlarda Beşiktaşla 
birlikte, belediyemizle birlikte 
olmak dileğiyle.’’

Beşiktaşlı kadınlardan 
Tarihi Yarımada turu

Sağlığa ve spora verdiği 
önemle öne çıkan Bakırköy 
Belediyesi, yaz aylarında 
özellikle genç nesli sporla iç 
içe büyütmek için yaptığı 
projelere devam ediyor.
İKİNCİ VE ÜÇÜNCÜ DÖNEM 
BAŞLIYOR

Belediyenin ücretsiz 
sunduğu Yaz Spor Okulu ilk 
dönemi tamamlandı. Sosyal 
medya hesabından duyuru-
yu yapan Bakırköy Belediye 
Başkanı Dr. Bülent Kerimoğ-
lu, yaz spor okulunun ilk dö-
neminin tamamlandığını, 
yoğun talep üzerine ikinci ve 
üçüncü dönem kayıtlarının 
sürdüğünü ifade etti.

Kerimoğlu’nun mesajı 
şöyle;

“Atatürk Spor ve Yaşam 
Köyü tesislerimizde tenisten 
futbola, yüzmeden jimnas-
tiğe, voleyboldan basketbo-
la ve daha birçok branşta 
ÜCRETSİZ düzenlediğimiz, 
yoğun talep gören “Yaz Spor 
Okulumuzun” 1. dönemi 

tamamlandı. Emeği geçen 
herkese teşekkür ederim. 
2. ve 3. dönem kayıtlarımız 
devam ediyor.”

Kayıt için Bakırköy Be-
lediyesi resmi web sitesi ve 
0(212) 414 96 32 numaralı 
telefona ulaşılabilir.

Bakırköy’ün yaz spor okulu, 
ilk dönemini tamamladı

Bakırköy Belediyesi, ücretsiz sunduğu yaz spor okulu 
hizmetinin birinci döneminin tamamlandığını duyurdu.
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Yarımburgaz Mahallesi'nde 
5 kat olarak yükselen ve Gündüz 
Çocuk Bakım Evi, Aile Sağlığı 
Merkezi, PTT, Muhtarlık, Çok 
Amaçlı Salon ve Bilgi Evi olarak 
planlanan yatırım, çok yakında,  
çok amaçlı bir tesis olarak kısa 
süre sonra hizmete açılacak. 
ÇEBİ: KÜÇÜKÇEKMECE 
MARKASINA DEĞER KATMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ

Parsel alanı 1.222 m2 olan 
semt konağı bölgede önemli bir 
ihtiyaca cevap verecek. Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, “Küçük-
çekmece’de pek çok sosyal ve 
kültürel etkinliğin düzenlendi-
ği, mahalle sakinlerinin sosyal 
alandaki ihtiyaçlarına cevap 
veren bir hizmet alanı olarak 
çok önemsediğimiz, vatandaşın 
eğitim ve kültürel ihtiyaçlarını 
karşılayabildiği, vazgeçilmez 
hizmet merkezleri olan semt ko-
naklarının sayılarını artırmaya 
devam ediyoruz. Yarımburgaz’da 

çok amaçlı kullanıma uygun 
bir merkez inşa ediyoruz. Bu 
tesis, 7’den 70’e herkese hitap 
ediyor. Küçükçekmece’de ma-
halle sakinlerimizin ihtiyaçları 
doğrultusunda, bölgenin yaşam 
kalitesini yükseltecek hizmetler 
üretmeye devam edeceğiz” diye 
konuştu. 
ÇOK YAKINDA

Küçükçekmece Belediyesi, Ya-
rımburgaz’a kazandıracağı Semt 
Konağı’nı bodrum kat, zemin 
kat ve +3 kat olmak üzere toplam 
2 bin 379 m2 alana inşa etti. 
Bodrum katta çok amaçlı salon, 
zemin katta Muhtarlık ve PTT, 1. 
katta Gündüz Çocuk Bakımevi, 
2. katta Aile Sağlığı Merkezi, 3. 
katta ise Bilgi Evi olarak planla-
nan tesis, çok amaçlı salonuyla 
da kültürel ve sosyal amaçlı 
hizmet verecek. 
SAYI 4’E ÇIKTI

Küçükçekmece Belediyesi, 
Yarımburgaz ile birlikte kentteki 
Semt Konağı sayısını 4’e çıkardı. 

Yeşilova, Kemalpaşa ve İstasyon 
Mahallelerinde de yer alan Semt 
Konakları çok amaçlı tesisler ola-
rak hizmet veriyor. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Küçükçekmece 
Belediyesi’nin 
2021 yılında ya-
pımına başladığı 
ve Yarımburgaz 
Mahallesi sakin-
lerinin hizmetine 
sunacağı Semt 
Konağı inşaatında 
sona gelindi.  

Yarımburgaz 

Semt Konağı’na 

son dokunuşlar

Maltepe Belediye Başkanı 
Ali Kılıç ve belediye emekçile-
rine yönelik saldırı girişimine 
yönelik kınama mesajları 
devam ederken Maltepe Bele-
diyesi emekçileri de yaptıkları 
basın açıklamasıyla saldırıyı 
protesto etti.

Maltepe Belediyesi’ne yö-
nelik yapılan saldırıyı kınama 
açıklamasında, “Maltepe’de 
var olan huzur ortamını 
karanlık odakların bozma-
sına asla izin vermeyeceğiz. 
Yaşanan bu saldırıyı kınıyor, 
herkese geçmiş olsun dilekleri-
miz iletiyoruz” denildi.
“SALDIRI BİZLERİ ÜZMÜŞ VE 
KAYGILANDIRMIŞTIR”

Maltepe Belediye Meclisi 
Başkanvekili Yusuf Koç’tan 
tarafından yapılan açıklama-
da şunlar kaydedildi:

“Geçtiğimiz günlerde Mal-
tepe Belediye binasında yaşa-
nan saldırı hepimizi derinden 
üzmüş ancak her şeyden öte 
bizleri kaygılandırmıştır.

Maltepe Belediye Başkanı 

Ali Kılıç’a ve Maltepe Belediye-
si’nin emekçilerine kasteden 
bu saldırı sadece biz Meclis 
üyeleri ve belediye emekçileri 
değil, Maltepe’deki tüm siyasi 
partiler, muhtarlarımız ve 
Maltepeli hemşehrilerimiz 
tarafından kınanmaktadır. 
Cana kasteden bu saldırıyı asla 
kabul etmiyoruz. Bizler Malte-
pe halkının temsilcileri olarak 
hukuki süreci de yakından 
takip ediyoruz.

Anadolu’nun her köşesin-
den farklı kültürlerin, yaşam-
ların bir arada hayat bulduğu, 
birlik, beraberlik ve kardeşlik 
içinde yaşadığı, sevgi ve 
saygının yüceldiği Maltepe’de 
böylesi girişimlerin karşısında 
hep birlikte duracağız. Malte-
pe’de var olan huzur ortamını 
karanlık odakların bozmasına 
asla izin vermeyeceğiz.

Yaşanan bu saldırıyı şid-
detle kınıyor, başta Maltepe 
Belediye Başkanımız Ali Kılıç 
olmak üzere tüm Malte-
pe Belediyesi çalışanların 
geçmiş olsun dileklerimizi 

iletiyoruz.”
Açıklama sonrası “Daima 

Sevgi Kazanacak” ve “Şiddete 
hayır” sloganları atıldı. Son-
rasında söz alan CHP Maltepe 
İlçe Başkanı Ali Cengiz Erol da 
saldırıyı protesto etti. 
NE OLMUŞTU?

İddiaya göre 60 yaşındaki 
müteahhit Fevzi Polat, Malte-
pe Belediyesi binasına gelerek 
8. kattaki belediye başkanı Ali 
Kılıç'ın odasına girdi.

Polat, Kılıç ile bir süre 
konuştuktan sonra yanında 
bulunan silahıyla ateş etti.

İhbar üzerine binaya polis 
ekipleri sevk edildi. Olayın 
ardından merdivenlerden 
inerek uzaklaşmaya çalışan 
Polat, polis ekipleri tarafından 
gözaltına alındı. 7-8 el ateş aç-
tığı belirtilen şüpheli, Asayiş 
Büro Amirliği'ne götürülürken 
yaşanan olayla ilgili inceleme 
başlatıldı. KENT YAŞAM HA-
BER MERKEZİ

Maltepe’deki çirkin 
saldırıya kınama

Kurulduğu günden iti-
baren her yıl başarı çıtasını 
yukarılara taşıyan Sarıyer 
Akademi’nin iki öğrenci-
si Haziran ayında Türkiye 
genelinde bir milyonu aşkın 
öğrencinin katılımıyla gerçek-
leşen LGS sınavından büyük 
başarı elde ettiler. Son sınıf 
öğrencileri Yağız Efe Akbulut 
ve Melih Ömer Hatayoğlu, 
kazandıkları başarılarında 
Sarıyer Akademi’nin büyük 
katkısı olduğunu ifade ede-
rek, öğretmenlerine teşekkür 
ettiler. 
AKBULUT: AKADEMİDE 
KENDİMİZİ DENEDİK

Sınavda tam puan alarak 
Türkiye birincisi olan Yağız 
Efe Akbulut; “Başarımın te-
melinde sistemli çalışmak ol-
duğuna inanıyorum. LGS için 
hazırlanmaya sadece son sı-
nıfta başlamadım. Her yıl bu 
amaç doğrultusunda çalıştım. 
Bunda ailemin büyük emeği 
var. Her zaman beni destek-
lediler. Aynı zamanda da son 
sınıfta Sarıyer Akademi’de 
olmak benim için bir şanstı. 
Akademi’de sürekli deneme 
sınavları düzenleniyordu. Ge-
nel sorular üzerinden analiz 
yapmamız açısından fayda-
lı oldu. Herkes gibi bende 
sınava girerken çok heyecan-

landım. Akademi’de yapılan 
deneme sınavlarının süresi 
daha az olmasına rağmen LGS 
sınavında süre fazlaydı. Bu 
yüzden geri dönerek soruların 
üzerinden geçebildim” dedi. 
HATAYOĞLU: KİŞİNİN KENDİNİ 
TANIMASI ÇOK ÖNEMLİ

Girdiği sınavda sadece bir 
yanlış yaptığını ifade eden 
Melih Ömer Hatayoğlu ise 
şunları söyledi; “ İlk başlarda 
ders çalışmaya pek istekli 
değildim. Ama çalışmam da 
gerekiyordu. Kabataş Erkek 
Lisesi’ni kazanmayı çok 
istiyordum. Hedef olarak 
bunu belirledim. Sınavlara 

hazırlanırken kişinin kendini 
tanıması çok önemli. Sınav 
öncesi Sarıyer Akademi’de 
düzenlenen deneme sınavla-
rında kendimi test edebildim. 
Belli bir sayıda soru çözmeyi 
hedeflemiyordum ama yapa-
bildiğim kadarıyla yapmaya 
çalışıyordum. Her gün 100 
– 150 arasında soru çözmeye 
çalıştım. Konu tekrarlarına 
yoğunlaşmadan test çözmeye 
ağırlık verdim. Kitap oku-
mayı seviyorum ama ondan 
ziyade daha çok paragraf 
sorusu çözdüm. Bunun yanı 
sıra sosyal hayatıma da za-
man ayırdım.” KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ 

Sarıyer Akademi’den 
LGS Türkiye Birincisi

LGS’de büyük başarı elde eden iki Sarıyer Akademi öğrencisi başarılarının sırlarını açıkladılar. 

Ataşehir’in genç beyin-
leri İÇEM projesi ile çevreye 
duyarlı olacak donanımı 
elde edecekler.

Ataşehir Belediyesi’nin 
hazırladığı, İstanbul Kal-
kınma Ajansı’nın destek-
lediği ve İstanbul Üniversi-
tesi Cerrahpaşa Hasan Ali 
Yücel Eğitim Fakültesi’nin 
proje ortağı olduğu İstan-
bul İnovatif Çevre Eğitim 
Merkezi’nde (İÇEM) düzenle-
necek atölyeler için kayıtlar 
başladı.

İstanbul’da yaşayan 10-
17 yaş grubundaki çocuk-
ların ve gençlerin; çevre 
sorunlarına duyarlılıklarını 
artırmayı ve bu sorunlara 
müdahale edebilen dona-
nımlı bireyler olmalarına 
katkı sağlamayı hedefleyen 
proje ile ortaokul ve lise 
düzeyindeki öğrencilere 

yönelik çevre konulu eğitim 
faaliyetleri gerçekleştirile-
cek.
GENİŞ İMKANLAR

Ferhatpaşa Mahallesi’nde 
350 metrekare kapalı, 1500 
metrekare açık alanda hiz-
met veren İÇEM’de; 3 adet 
öğrenci laboratuvarı, 1 adet 
seminer salonu ve dış mekân 
eğitim uygulama bölümleri 
bulunuyor.

İÇEM bünyesinde gerçek-
leştirilen eğitim faaliyetle-
rinde; “Ekosistem ve Biyolo-
jik Çeşitlilik”, “Çevre ve Su” 
“Çevre ve Hava”, “Çevre ve 
Enerji”, “Çevre ve Toprak”, 
“Çevre ve Atık Yönetimi” 
atölyeleri düzenlenecek.
ÇEVRE SORUNLARINA
MODERN ÇÖZÜMLER

Uzman eğitmenlerin 
rehberliğinde gerçekleştiri-

lecek eğitim ve uygulama-
larla öğrencilere; yağmur 
suyu hasadı, yenilenebilir 
enerji sistemleri, akuaponik 
sistem (balık ve bitki yetiş-
tiriciliği), kompostlama ve 
sürdürülebilir tarım hakkın-
da bilgiler verilip, yenilikçi 
örnekler sunulacak.

Eğitimlere katılmak 
isteyen 10-17 yaş grubunda-
ki çocuk ve gençler için ön 
kayıt başvuru linki: https://
ebelediye.atasehir.bel.tr/
Faaliyet/Index

 Eğitim ön kayıt başvuru 
linkine tıklayıp giriş yaptık-
tan sonra “Faaliyet – Etkin-
lik Sorgula” sayfasındaki 
“Yer/Mekan” kısmından 
“İstanbul İnovatif Çevre Eği-
tim Merkezi”ni seçip kayıt 
işlemini gerçekleştirebilir-
siniz. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Ataşehirli çocuklar İÇEM'le 
çevre bilinci kazanacak

Kartal Belediyesi Zabıta Müdürlüğü 
ekipleri semt pazarlarında gerçekleştirdikleri 
yoğun denetimler sonucu kurallara uymayan 
pazarcı esnaflarının tezgâhlarını kapatıyor.

Kartal Belediyesi, pazarlarda vatandaşın 
aleyhine yapılan hilelere sert yaptırımlar 
uyguladı. Hem denetimler hem de vatandaş-

ların şikâyetleri üzerine ekipler eksik tartı, 
kusurlu ve çürük ürün gibi yöntemlerle hileli 
satış yapan esnafa karşı yoğun denetimler 
gerçekleştiriyor.

GÖZ AÇTIRMADILAR
Kartal’ın 20 farklı mahallesinde 

haftanın belirli günlerinde kurulan semt 
pazarlarını denetleyen zabıta ekipleri, 
tüketiciye karşı rahatsız edici söylem ve 
davranışta bulunan tezgâhların sahiplerine 
de göz açtırmıyor.

YÜKSEL: HUZURLU GÜVENLİ
 ALIŞVERİŞİ KIRMIZI ÇİZGİMİZ

Konu ile ilgili açıklamada bulunan 

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, 
”Semt pazarında alışveriş; halkımızın 
gelenekselleşmiş ve vazgeçemediği 
alışkanlıklarından biri.

Biz de belediye olarak komşularınızın 
rahat, huzurlu ve güvenli bir ortamda 
alışverişlerini gerçekleştirmeleri için başta 
zabıta ekiplerimizle düzenli kontrol ve 
denetimlerimizi sürdürmekteyiz.

Kural ve kanunlara uymayan, aykırı 
davranan esnafa ilgi mevzuat gereğince 
gerekli müeyyideler uygulanarak pazar-
larımızın daha güvenli ve huzurlu alışveriş 
yapılabilecek yerler olması için çalışıyoruz. 
“ dedi. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Kartal Belediyesi, pazarlarda hileyi affetmiyor
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, asgari ücret, 
emekli ve memur maaşları zam pazarlıkları 
sırasında kurduğu klasik cümlenin altında 
önemli şifreler olduğunu yine yaşayarak 
öğrendik.

Resmi Gazete’de yayınlanan Cumhurbaş-
kanlığı kararnamesine göre KDV, ÖTV gibi 
ana kalemler olmak üzere ehliyet, pasaport, 
noter, cep telefonu yurt dışı kayıt ücreti gibi 
çok sayıda kategoride vergi artışlarına gidildi.

Türkiye 7 Temmuz 2023 sabahı zam 
yağmuruna uyandı. KDV ve ÖTV zamları 
nedeniyle gündelik kullanılan ve temel ihtiyaç 
listesinde olan tüm ürünler ile harç ücretleri 
gibi bir kerelik ödenen ücretlere de dahil 
getirilen zamlar sonrası zam gelmeyen ürün 
şu an yok gibi bir şey.

Seçim sonrasında değişen ekonomi yö-
netimiyle birlikte artan politika faiz oranları 
sonrası yavaşlama bek-
lenen ekonomide talebin 
kısılacağı öngörülüyor. Bu 
ortamda harcamalar azala-
cağı için az olan harcama-
lardan da koparabildiğimi 
koparayım stratejisi şu an 
masada görünüyor.

Seçim öncesinde ve 
son birkaç yıldır “acı reçe-
te”, “aynı gemideyiz” gibi 
söylemlerin de bu yüksek 
vergi zamlarının zeminini 
oluşturduğunu anlıyoruz. 
Artık somut adımlar atmaya baş-
layan hükümet, vatandaşın üzerindeki 
vergi yükünü yılda iki kez artırmaya başladı.

MAAŞLARA NE KADAR 
ZAM YAPILDI?
Asgari ücret artışı yüzde 34 olurken, 

memur ve memur emeklisi de yüzde 17,55 
zam aldı. Ancak vergi artışlarının ardından 
devletin aldığı harç ücretlerinde şu an için 
yüzde 50’den aşağıda bir zam yok.

Evet buna göre Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
maaş zamları pazarlıkları sırasında “Vatandaşı 
enflasyona ezdirmeyeceğiz, biz ezeceğiz” 
demek istemiş olabilir mi?

ZAMLI MAAŞLAR ALINMADAN 
HER ŞEYİN FİYATI ARTTI

Zamlı maaşlar Temmuz zammı olduğu 
için Ağustos’ta hesaplara yatacak ancak 
market, pazar, fırın gibi temel ihtiyaçların 
karşılandığı noktalarda tüm ürünlere zamlar 
yapıldı.

Yani yapılan zamlar artan fiyatları zaten 
karşılamıyorken bir de hesaplara yatmadan 
eski zamsız maaşla 1 ay daha geçinmek ne 
kadar mümkün?

Yanlış ekonomi politikasının acı reçetesi-
ni yine düşük ücretli kesim ödüyor, önümüz-
deki yıllarda da ödeyecek.

Faiz “NAS” denilerek düşürülürken 
dövizin ve enflasyonun patlamasının sorum-
luları şimdi faiz artırmaya ve kemer sıkmaya 
başlayarak kendi hataları sonucunda ortaya 
çıkmış sorunların çözümünü NAS politikası-
nın sorumlusu olmayan vatandaşa bıraktı.

LÜTFEN BİR DAHA MAAŞLARA 
ZAM YAPMAYIN!

Bence artık maaşlara zam yapmasınlar. 
Gerçekten vatandaşlar olarak bunu özel bir 
talep olarak iletmemiz gerekiyor. Maaşlara 
zam yapıldıkça 2-3 kat daha fazla maliyet 
sırtımıza biniyor. Lütfen Sayın Cumhurbaşka-
nım bir daha maaşlara zam yapmayın!  

Lütfen artık maaşlara 
zam yapmayın

Anıl
KILIÇLI

Türkiye’de birçok trafik kazaların sebeplerinden 
biri de kaldırıma ayrılan bölümlerin yetersizliğinden 
kaynaklanıyor. Yayaların yolun ortasından yürüme-
siyle can güvenliği hiçe atılıyor. İstanbul’un çeşitli 
semtlerinde ise bu manzaralara şahit oluyoruz. Bah-
çelievler, Bakırköy, Güngören ve Küçükçekmece gibi 
semtlerdeki kaldırıma ayrılan bölümün yetersizliği 
ise dikkat çekiyor.  
CAN GÜVENLİĞİ HİÇE ATILAN VATANDAŞ TEPKİLİ 

Bu duruma karşı vatandaşlar ise tepki gösteriyor. 
Canların hiçe atılmasına öfkeli olan vatandaşlar, çö-
zümün üretilip can güvenliğinin alınmasını istiyor. 
KALDIRIM İŞGALLERİ

İstanbul’da Bahçelievler, Bakırköy, Güngören ve 
Küçükçekmece gibi semtlerdeki kaldırım yetersizli-
ğin çoğu kaldırım işgallerine dayanıyor. Bazı binalar 
yapılırken kaldırımın çoğu bölümünü evin içerisine 
alıp bahçe şeklinde kullanıyor. Aynı şekilde sahil 
bölümdeki işletmelerde kaldırımları işgal ediyor.  
MURAT ER: HER YIL 10-15 PROJEYİ 
HAYATA GEÇİRİYORUZ

İBB Avrupa Yakası Yol Bakım ve Onarım Şube 
Müdürü Murat Er’e konuya ilişkin düşüncelerini 
almak için ulaştık. Gazetemize konuşan Er, kaldırım 
konusunda ara sokakların ilçe belediyelerine ait ol-
duğunu belirtirken ana arterlere ise İBB’nin baktığı-
nı söyledi. Er, “Biz İBB olarak ana arterlerin bakımı 
için her yıl 10 ila 15 yaya projeyi hayata geçiriyoruz. 
Ara sokaklara İlçe belediyelerin sorumluluğunda.” 
dedi. SÜLEYMAN ÇAY

İstanbul’un kronik sorunu: 
Kaldırım Yetmezliği 

İstanbul’da pek çok 
bölgede kaldırıma 
ayrılan bölümlerin 
yetersizliği nedeni 

ile yayalar yolun or-
tasında yürümeye 
mahkum ediliyor. 

Bu durumdan mus-
tarip olan vatan-
daşlar canlarının 
hiçe sayılmasına 

öfkeli. 

Ara sokaklardaki 
düzensiz ve yetersiz 
kaldırım konusunda 
İlçe belediyelerin bütçe 
yetersizliğinden veya 
ilgilenmemek istediğin-
den dolayı yapmadığını 
aktaran Er, binaların, 
dükkanların kaldırım 
işgalleri için de şunları 
söyledi: 

“İlçe belediyelerine 
bir dükkan sahibi 4 met-
re kaldırımın 2 metresini 
almak için veyahut kira-
layıp ruhsat almak için 
para ödüyor. Bu durumda 
kaldırımı alıp kullanıyor. 
Aynı şey bina yaparken 
de müteahhit kaldırım 
işgali durumunda para 
ödeyip ruhsat alıyor.”

“İLÇE BELEDİYELERİNİN 
YA BÜTÇESİ YETMİYOR 
YA DA İLGİLENMİYOR”

GÜNGÖREN 

GÜNGÖREN 

BAHÇELİEVLER

BAHÇELİEVLER

Malatya’da 505 konteynerden 
oluşan Geçici Konaklama Merkezi’nde 
düzenlenen Kardeşlik Buluşması’nda 
Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir ve beraberindeki 
heyet depremzedelerle bir 
araya geldi. 

Bağcılar Belediyesi ile 
“Kardeş şehir” olan Bat-
talgazi Belediyesi tarafın-
dan kurulan 505 kontey-
nerlik Geçici Konaklama 
Merkezi, büyük bir buluş-
maya ev sahipliği yaptı. 
“Kardeşlik Buluşması” 
adı altında düzenlenen 
organizasyonda Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdul-
lah Özdemir, aralarında 
iş adamı, gazeteci, meclis üyesi, sivil 
toplum kuruluşu temsilcilerinden 
oluşan bir heyetle Malatya’ya gitti. 
Battalgazi Belediye Başkanı Osman 
Güder tarafından karşılanan davetliler, 
konteyner kenti ziyaret etti.
EVSİZLERE EV OLDUNUZ

Gezi sırasında afetzede vatandaş-
lar, yardımlarından dolayı Özdemir’e 
teşekkürlerini iletti. Bu sırada ilginç di-
yaloglar da yaşandı. Depremden sonra 
kendilerinin hiç yalnız bırakılmadığını 
belirten bir kadın Özdemir’e “Evsizlere 
ev oldunuz. Allah sizden razı olsun” 
dedi.
SIKINTILARI DİNLEDİ

Konteyner kentte incelemelerde 
bulunan Özdemir ile Güder, daha sonra 
da burada ikamet edenlerle bir araya 
geldi. Ailelerle sohbet eden Özdemir, 
onların istek ve sıkıntılarını dinleyip 
çözüm sunmak için notlar aldı. Etrafı-
nı saran çocuklarla yakından ilgilenen 
Özdemir, hepsine bisiklet sözü verdi.
ANAOKULU AÇILIŞI

Konteyner kent gezisinde bir de 
açılış gerçekleştirildi. İki oyun par-
kının bulunduğu yerleşkeye Bağcılar 
Belediyesi ve Battalgazi Belediyesi’nin 
ortaklaşa yaptırdığı Nene Hatun Anao-
kulu’nun açılışı yapıldı. Çok heyecanlı 
olduğu görülen minikler, kurdelenin 
kesilmesinin ardından sınıflara koştu. 

Çocuklardan kimi kitap okudu kimi 
de oyunlar oynayarak eğlenceli vakit 
geçirdi. 
ÇOCUKLAR İÇİN HEDİYE ÇEKİ

Gün boyu ise konteyner 
kentte yaşayanlara yardımlar 
devam etti. Belediye görevlileri, 
hanelere tek tek dolaşarak gıda 
ve temizlik başta olmak üzere 
temel ihtiyaç maddeleri dağıtıl-
dı. Ayrıca 500 çocuk için de he-
diye çeki verildi. Ebeveynler, bu 
çeklerle istedikleri mağazadan 
çocukları için kıyafet alışverişi 
yapabilecek.
DEPREM ŞEHİTLERİ İÇİN MEVLİT

Gönüllere dokunulduğu ve 
yaraların sarıldığı programda; 

depremde vefat edenler için mevlit 
okutuldu. Binlerce katılımcı, ellerini 
semaya açıp deprem şehitleri için toplu 
şekilde dua etti.
VALİ ŞAHİN: YETİŞEMEDİĞİMİZ
YERDE BİZE YARDIM ELİ UZATTILAR

Desteklerinden dolayı Bağcılar Bele-
diyesi’ne teşekkür eden Malatya Valisi 
Hulusi Şahin, “Yanımızda gördüğümüz 
kardeşlerimizden, paydaşlarımızdan 
bir tanesi Bağcılar Belediyesi’ydi. Sade-
ce burada değil pek çok yerde, bizlerin 
yetişemediği yerde bize yardım elini 
uzattı. Belediyenin tüm ekibi gönülden 
çalıştı. O kadar ki iki personelimizi de 
bu yolda şehit verdik” dedi.
ÖZDEMİR: NORMAL HAYAT
BAŞLAYANA KADAR BURADAYIZ

Depremin ilk anından itibaren 
organize bir şekilde deprem bölgesinde 
olduklarını ve hizmet sunduklarını 
söyleyen Başkan Özdemir, ise “Biz 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın anlayışı olan ‘Halka hizmet 
Hakk’a hizmet’ düsturuyla hareket 
ediyoruz. Deprem bölgesinde yoğun bir 
şekilde çalışmalara devam ediyoruz. 
Vatandaşlarımız rutin normal hayat-
larına kavuşana kadar elimizden gelen 
gayreti fazlasıyla göstereceğiz. Şu ana 
kadar 600 bini aşkın vatandaşımıza 
yemek ikramında bulunduk. Şu anda 
günlük ortalama 12 binin üzerinde 
kişiye yemek ikramımız devam ediyor. 
Adıyaman Havalimanı’nın temizlik, 
sevk ve idaresini de biz karşıladık. En 
önemli ihtiyaçlardan biri olan barınma 
konusunda da önemli adımlar attık. 
Battalgazi’de 505 konteynerlik kenti-
mizin kurulumunu sağladık. Aileleri-
miz orada daha iyi şartlarda hayatını 
devam ettiriyor. Özellikle bu hizmetler 
sırasında elini taşın altına koyan genç-
lerimize, kadınlarımıza, iş dünyamıza, 
sivil toplum kuruluşlarımızın temsil-
cilerine teşekkür ediyorum. Bu süreci 
hep birlikte omuzladık” şeklinde ko-
nuştu. KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Bağcılar deprem
bölgesini unutmuyor

İstanbul'un en önemli 
içme suyu kaynaklarından 
olan Büyükçekmece Gölü 
mutlak koruma havzasında 
yapılan 8 kaçak yapı yıkıldı.

Büyükçekmece Beledi-
yesi ve İSKİ Koruma Havzası 
Müdürlüğü tarafından 
kaçak yapıldığı tespit edilen 
8 yapı daha polis ve zabıta 
ekiplerinin gözetiminde 
yıktı.
BÜYÜKÇEKMECE’DE KAÇAK 
YAPILARA TAVİZ YOK

İstanbul’un en önem-
li içme suyu havzası olan 
Eskice Köyü ve Büyükçek-
mece Gölü arasında kalan 
mutlak koruma havzasın-

da tüm uyarılara karşın 
ısrarla yapılmak istenen 
kaçak yapılarla yıllardır 
kararlılıkla mücadele eden 
Büyükçekmece Belediyesi  
taviz vermiyor. Büyükçek-
mece Kararağaç Mahallesi 

Eskice Köyü mevkisinde 
imarsız ve kaçak inşa edilen 
8 yapıyı tespit eden İSKİ 
Koruma Havzası Müdürlüğü 
ve Büyükçekmece Belediyesi 
yapı sahiplerine yapılan 
tebligatın ardından polis ve 

zabıta müdürlüğü ekipleri 
gözetiminde yıkım işlemini 
gerçekleştirdi.
“KARARLILIKLA SÜRECEK”

Konuya ilişkin olarak Bü-
yükçekmece Belediyesi'nden 
yapılan açıklamada, Büyük-
çekmece sınırları içerisinde 
kaçak yapılaşmaya müsaade 
edilmeyeceği belirtilerek, 
"İstanbul'un en önemli içme 
suyu toplama havzasını ko-
rumakta kararlıyız. Bugüne 
kadar göstermiş olduğumuz 
kararlılığı bundan sonrada 
aynı şekilde sürdüreceğiz" 
denildi.

KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

İstanbul’un içme suyu havzası işgalden kurtarıldı

Esenyurt Belediyesi temmuz ayı 
meclis toplantısının birinci birleşimi 
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt’un başkanlığıyla 
yapıldı. İlçede depremle ilgili yapılan 
çalışmalar ana gündem maddesi 
oldu. İlçeyi deprem dirençli kent hali-
ne getirmek için Yer Bilimci Prof. Dr. 
Naci Görür başkanlığında bir çalıştay 
başlattıklarını söyleyen Başkan Boz-
kurt, İBB’nin ilçede başlattığı mikro 
bölgeleme çalışmalarının yarısının 
tamamlandığını belirtti.

“HASARLI TESPİTİ
YAPILMIŞ BİNALARIN 
TAMAMINI YIKTIK”

Kendi dönemlerinde yönetme-
liğe uygun olmayan hiçbir yapıya 
müsaade etmediklerinin altını çizen 
Bozkurt, “Bizim elimizde yıkılması 
gereken ama yıkılmayan bir tek bina 
yok. 1999 yılından önce ağır hasar 
ve hasarlı tespiti yapılmış binaların 
tamamını yıktık. İstanbul’da 1999 
depreminde hasar alıp, hasarlı 
raporu düzenlenip ayakta kalan tek 
bina olmayan tek ilçe belki de biziz. 
Planımız olmamasına, birçok zorluğa 
rağmen teknik arkadaşlarımız bina 
sahiplerinin tamamını ikna ederek 
binaları boşalttırdılar ve binaların 

tamamını yıktılar. Bizim dönemimiz-
de hak etmeyen bir binaya asla iskân 
vermedik.” diye konuştu.

“GEÇMİŞ YILLARDA MİKRO 
BÖLGELEME ÇALIŞMALARI 
YAPILMAMIŞ”

Bozkurt, “Esenyurt’ta teknik 
kurallarına uymadan yapılan binaların 
riskli olduğunu ilçe başkanı olduğum 
dönemde hep anlattım. O zaman-
ki belediye başkanımıza hep şunu 
sordum; Esenyurt’un bazı bölgele-
rinde 40-60 metre mesafede kayma 
zomları var. Şimdi bu zomlara göre 
orada yapılan yapılara göre teknik 
olarak doğru yapılaşma yapıldı mı? 
Yapılmadı mı? Ben hâlâ bilmiyorum. 
Bu konuda maalesef geçmiş yıllarda 
mikro bölgeleme çalışmaları yapıl-
mamış. Bu çalışmalar yapılmadan 
çok yüksek katlı binalar yapılmış; 
birinci risk bu. Bunun irdelenmesi, 
araştırılması lazım. İkincisi de diğer 
binaların hangi teknik koşullara göre 
yapılıp, yapılmadığının irdelenmesi 
lazım. Bizim deprem çalıştayı veya 
Esenyurt’u dirençli bir kent yapmaya 
yönelik yapmış olduğumuz çalış-
manın da nedeni budur.” ifadelerini 
kullandı.

“TÜRKİYE’YE 
ÖRNEK OLACAĞIZ”

Göreve gelir gelmez İBB’nin ilgili 
birimlerine ve Çevre Şehircilik Bakan-
lığına giderek ilgili bakan yardımcısına 
konuyu ilettiğini söyleyen Bozkurt 
şunları ekledi; “Bir yerel yönetici 
olarak burayla ilgili duyduğum endişeyi 
anlattım. Görüşmelerin ardından İBB ile 
bir mikro bölgeleme çalışması yapıldı. 
Bildiğim kadarıyla yarısı bitti, diğer ya-
rısı da bitmek üzere. Biz bu işleri paralel 
olarak kendimiz, elimizdeki zeminleri, 
zemin etütlerini bir harita üzerine top-
ladık. Bir veri tabanı, bir çalışma alanı 
oluşturduktan sonra da Naci Görür 
hocamızdan rica ettik. Bizimle beraber 
çalışmaya karar verdi. Bir süredir de 
onunla beraber bu bölge için çalışı-
yoruz. Esenyurt’ta 43.000 civarında 
parsel,  40.000 civarında da bina var. 
Bu binaların 11.000’i belirsiz, önemli 
bir bölümü de 1999 öncesi yapılmış. 
Başlattığımız bu çalışma bittiğinde Tür-
kiye’nin bütün belediyelerine, büyük 
şehir belediyeleri de dâhil olmak üzere 
örnek olacak. Bir kentin nasıl depreme 
dirençli kent haline getirilmesi gere-
kiyor?  Bununla ilgili yol ve yöntemin 
herkese ışık tutacağını düşünüyoruz.” 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Esenyurt’a 4 yıldır tek usulsüz bina yapılmadı
Esenyurt Bele-
diyesi temmuz 
ayı meclis 
toplantısının 
birinci birleşimi 
yapıldı. Top-
lantının ana 
gündem mad-
desi kentsel 
dönüşüm oldu.
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Gökyüzünün maviliğini seyrederken âşık 
olduğum, sevdiğim, hoşlandığım kadınları 
düşündüm.

Aslında düşündüğüm tek kişi vardı! Yüzünü 
görmeden saçlarını sevdiğim kadın…

Çünkü aşk bir defa yaşanıyordu.
Akşam usul usul inerken, uzayan gölgeler 

arasında güzel yüzü sanki karşımdaymış gibi 
hayalini görüyordum.

Gölgeler yok olurken onu kaybedişimi 
hatırladım…

Bir başkasını sevmesi elbette gönül dünyam-
da onarılması mümkün olmayan yaralar açmıştı. 
Günlerce, gecelerce ağlamış olsam da, o sevgim-
den, o aşkımdan hiçte pişman olmadığıma bir 
kez daha seviniyordum. 

Dolu dolu yaşadığım, doya doya hissettiğim 
o aşk hayatımı bir çerçeveye sokan olmuştu.

Kadınları tanımıştım onun sayesinde!
Birlikte gittiğimiz bir 

etkinlik gecesinde vatana 
olan sevgisinden dolayı 
hıçkıra hıçkıra ağladığını 
görünce, fazlasıyla etkilen-
miş, bir kez daha bağlan-
mış, gözyaşlarını ellerimle 
silmiştim.

Gözyaşıyla ıslanan 
kendi avuç içlerimi o gör-
meden öpmüş, avuçlarımın 
ıslaklığını dudaklarıma 
sürmüştüm. Bundan hiç söz 
etmemiştim. İlk defa şimdi 
burada yazıyorum. Dönüş yolunda 
eldivenini kaybetmiş, bulup verdiğim-
de, “arkamı toplayansın” dediğini de dün gibi 
hatırlıyorum. Belki de bu yüzden; avuçlarıma 
gözyaşları değdiği için içimden atamıyorum, 
hala onu çok seviyorum.

Tanrım ne müthiş bir geceydi.
Kadınların iç dünyalarının çok güçlü olduğu-

nu, annemden sonra âşık olduğum bu kadında 
görmüştüm.

Ben ilham veren kadınları seviyordum hep. 
Sıradan, gelişi güzel hiçbir ilişkim olmamıştı. 
Hep farklıydı benim sevdiğim, hoşlandığım 
kadınlar. Devrimci ve şiir seven kadınlardan 
hoşlanıyordum. Sevdiğimin de şairlik yönü ağır 
basıyordu. Bir ara bana şiirlerini verdiğinde, 
ben şiirlerinde kendimi ararken kahramanın ben 
değil başkası olduğunu üzülerek öğrenmiştim. 

Kimi zaman denizin kenarında çıplak 
ayaklarımızı suya sokar, saatlerce öylece oturur, 
denize vuran yakomaz ışınlarını birbirimize gös-
terirdik. Sanki bir başka yerlerde daha güzel bir 
dünyanın var olduğunu hayal ederdik. Ona kendi 
ellerimle kırdığım fındıkları getirirdim. Ve bir 
günde, otobüs garında buluşup istediğimiz şehre 
gideceğimizi konuşmuştuk. Ve o hayalimizde 
öylece hayal olarak kalmıştı.

 Gidemedik.
 Yapamadık.
 Başaramadık.
Şimdi ne zaman aklıma gelse kendiliğinden 

yüzüme bir tebessümün yayıldığını hissederim. 
Keşke hayallerim silinip yok olmamış olsaydı. 
O kadar çok istiyordum ki; onu alıp birlikte uzak 
kentlere gidelim. Elimde olsun eli ve her tel 
saçını tel tel öpeyim…

Öpemedim!
Olmadı işte, olamadı. Çünkü bazı şeyleri 

insan tek başına ne kadar çok istese de gerçek 
olmuyor. Gerçek olması için her iki tarafında 
ortak bir özlemi taşıması gerekiyor.

Ve böylesi bir aşkı yaşamamış olsam haya-
tım nasıl etkilenirdi bunu da gerçekten bilmi-
yorum. Yalansız, dolansız, çıkarsız olduğu gibi 
yaşanan bir aşktı bizimkisi…

Bazı konularda gerçekten ona eksik geldiği-
mi, yeterli olmadığımı, içimde tamamlamam ge-
reken zayıf ve gelişmemiş yönlerimin olduğunu 
kabul etmiş ve onu öylesine serbest bırakmıştım. 
Çünkü diğer kadınlardan farklıydı, bırakın zorla 
bir şey yaptırmayı istemediği hiçbir şeyi kimse 
ona yaptıramazdı…

Şimdi onu görsem, karşısında saatlerce 
oturup güzel yüzünü seyretmek isterdim.

Hiç konuşmadan…
Bazı şeyleri hiç konuşmadan anlatmak…
Ama görsem bile ondan böyle bir şey iste-

yemem, kendi hevesim ya da kendim istiyorum 
diye asla ve asla bir şey isteyemem. Yakıştıra-
mam kendime. Utanırım, çekinirim.

İnsan bazı şeylerin eksikliğini yine kendi 
içinde yaşamasını bilmeli bence.

Bir zamanlar onu göremeyince gökyüzü 
kadar özlediğimin, en yoğun anlarımda dahi 
aklımda oluşu, en kalabalık ortamlarda onsuz 
olduğumda kendimi yalnız hissettiğim, ondan 
uzakta küçük bir dere, onunla kocaman bir okya-
nusa dönüştüğümün bir anlamı var mı bilmiyo-
rum. Benim için elbette var ama onun için olup 
olmadığını bilmiyorum. Ondan uzakta olduğum-
da sanki bütün adres defterlerinden silinmiş gibi 
hissetmemim de artık bir anlamı var mı, yok mu 
bilmiyorum… 

***
Beni bağışla sevgilim…
Sana karşı eksik kalan, iyileştiremediğim, 

tamam edemediğim bu yaralı, bu özlem dolu 
yüreğimle sana yetişmeye çalıştığım ama bir 
türlü yetişemediğim için beni bağışla.

 O yolculuğa bir türlü seni ikna edemediğim 
için benim bu zayıflığımı hor görme! Ben o 
heyecanı hep içimde taşıdım. Belki de ben tek 
başına sahiplendim. Çünkü isteseydin ne yapar, 
ne eder kesinlikle gelirdin. Yaparım dediğin bir 
konuda sana engel olabilecek hiç şey olamaz, 
bunu biliyorum. İsterse bu şehir yerle bir 
olsun, geliyorum demişsen, gelirdin. Bunu ben 
başaramadım. Bende böyleyim işte. Tanıdığın 
birçok arkadaşın arasında böyle benim gibi aşkta 
beceriksiz insanlarda çıkıyor demek.

Hiç unutmuyorum, özel bir günün için sana 
bir demet kırmızı çiçek almıştım. Mektupta yaz-
mıştım. Ne o çiçekleri gönderebildim sana, ne de 
o mektubu. Çünkü sana bir kamyon dolusu gül 
kapına gelmişti. Bir kamyon kırmızı karanfillerin 
yanında benim bir demetin adı bile olmazdı. 
Ben onlarla yarışamazdım. Çünkü aşk, bir yarış, 
bir gösteriş değildi bana göre. Senin için özenle 
aldığım çiçek demeti günlerce masamda bek-
lemiş, o kırmızı dallar tek tek düşmüş, demetin 
son yaprağı düştüğünde ise kuruyan dallar çöpe 
gitmişti. Biliyor musun o günden sonra çiçekleri 
de sevmez oldum. Kimseye çiçek almaz oldum. 
Şimdi ne zaman bir yerlerde çiçek demetleri gör-
sem, kuruyan o demeti ve bir kamyon çiçek gelir 
aklıma. DEVAMI GELECEK SAYIDA...

ÂŞIK OLDUĞUM KADIN 
AKLIMA GELİNCE

Mustafa 
ÇIFCI

AŞK YAZARI

Türk dünyasındaki 
halkların kardeşliğine 
güçlü bir katkı sun-
mayı amaçlayan ve 
Maltepe Belediyesi ve 
Türk Halkları Konseyi 
iş birliği ile düzenlenen 
sempozyum Yaşar Ke-
mal Kültür Merkezi’n-
de gerçekleştirildi.
KILIÇ: ORTAK 
KÜLTÜRDE BULUŞMAK 
ISTIYORUZ

Sempozyumun 
açılış konuşmasını 
yapan Maltepe Belediye 
Başkanı Ali Kılıç, “Bu 
çalışmanın günümüz-
de ne kadar elzem 
olduğunun altını çize-
rek belirtmek isterim. 
Siyasi partilerimizin, 
liderlerimizin hatta 
devlet dairelerimizin 
makamlarında kurul-
muş Türk devletlerinin 
fotoğrafları dizilir ama 
tarih kitaplarımıza 
baktığımızda geçmişe 
dayalı çok fazla bilgiyi 
gençlerimize ne yazık 
ki öğretemiyoruz. 
Birilerinin yarattığı 
bu boşluğu daha fazla 
açmadan Maltepe Be-
lediyesi olarak bu tür 
çalıştaylarla dünyanın 
değişik ülkelerinde 
görev yapan hocaları-
mızı bir araya getirip 

ortak bir dilde, ortak 
bir kültürde buluşmak 
istiyoruz." dedi. Saka-
lar’ın Anadolu toprak-
larında yaşadıklarının 
arkeolojik kazılarda çok 
net şekilde görüldüğü-
nü anımsatan Kılıç “Ne 
yazık ki bunlar unuttu-
rulmak isteniyor. Tun-
celi Pülümür doğum-
luyum. Doğduğum 
köy 3 ayrı mahalleden 
oluşuyordu. Orta Ma-
halle’ye Saka Mahallesi 
deniyordu.  Zaman 
geçtikçe araştırdığı-
mızda bu izdüşümün 
nerelere uzandığını çok 
net görüyorsunuz. Bu 
örnekleri çoğaltmak 
mümkün. Anado-
lu’nun bütün kent-
lerinde geçmişten 
kalan bu izleri görmek 
mümkün. 1071 yılında 
Türkler’in Anadolu’ya 
ilk kez geldiği söyleni-
yor. Bugün Anadolu’da 
İslam çatısı altında 
yaşatılan gelenek ve 
göreneklerin büyük bir 
kısmının milattan ön-
ceki Türk toplumunun 
inanç ve ibadetleriyle 
örtüştüğünü görmek 
mümkün.” diye ko-
nuştu.
KILIÇ’A TEŞEKKÜR

Türk Halkları 

Konseyi Genel Başkanı 
Mahmut Oral ise bu 
yıl ikincisini düzen-
ledikleri akademik 
toplantının uluslara-
rası nitelikte olması-
nın Ali Kılıç’ın büyük 
katkılarıyla oluştuğunu 
ifade ederek “Şahsım 
ve teşkilatım adına 
kendisine teşekkür 
etmeyi bir borç biliyo-
rum.  Uluslararası bu 
tur organizasyonları 
daha ileriye taşıyacak 
plan ve programlara 
hazırız. Değerli Hocam 
Kazakistan’dan Prof. 
Dr. Rakhman Alshanov 
ile birlikte Uluslara-
rası Turan Akademisi 
kurulması iradesini 
gösterdik. Bugün bu 
çalışmanın devamını 
yürüteceğiz. İlk etapta 
tek bir maddeye, Türk 
dünyasının ortak alfa-
besine odaklanacağız. 
Ortak bir Türk alfabe-
sinin oluşturulmasını 
sağlama çalışmalarını 
2024 yılının ilk ayların-
da başlatmış olacağız. 
Atatürk’ün 100 yıl önce 
söylediği, İstanbul’da 
basılan bir derginin 
Urumçi’de okunması 
önemli.” diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Türk kültürüne hak ettiği 
hassasiyet Maltepe’den
Maltepe Belediyesi, “Türk Halkları Kültür 
Haritası Sempozyumu" düzenledi. 

Silivri’nin emekçileri 
MOTIVASYON

PIKNIĞINDE BULUŞTU

Silivri Belediyesi tarafından 
belediye çalışanları ve aileleri için Per-
sonel Motivasyon Pikniği düzenlendi. 
Belediye personelleri Küçüksinekli 
Mesire Alanında; yarışmalar, yetişkin 
ve çocuk oyunları, yiyecek ve içecek 
ikramları eşliğinde unutulmaz bir 
gün yaşadı. Çocuklar ise oyun grupla-
rı, maskotlar ve yarışmalar ile doya-
sıya eğlendi. Etkinlikte coşku Popstar 
Tayfun konseriyle doruğa çıktı. Etkin-
liğe; Silivri Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz, Belediye Başkan Yardımcıları 
Harun Akkan, Emre Sarısaltıkoğlu 
ve Hasan Solak, belediye meclis üyesi 
Gökalp Kalaycı, belediye müdürleri, 
çalışanlar ve aileleri katıldı.
YILMAZ: SÖZ VERDIĞIMIZ HIZMETLERI 
KATBEKAT GERÇEKLEŞTIRDIK

Etkinlikte bir konuşma yapan 
Başkan Volkan Yılmaz, “Silivri’ye 
hizmet aşkı ile talip olduğumuz Silivri 
Belediye Başkanlığı görevinde 4 yılı 
aşkın bir süredir sizlerle birlikte Si-
livri’mize hizmet ediyoruz. Her şeyin 
en güzeline layık olan ve tarihiyle, 
doğasıyla, kültürüyle eşsiz bir gü-
zelliğe sahip olan Silivri’nin yıllarca 
ihmal edilmiş, unutulmuş, ötelenmiş 
kronik problemlerini de sizlerle be-
raber çözüyoruz. Bu şehirde yaşayan 
annelere, çocuklara, engelli bireylere, 
dezavantajlı gruplara, yetime, dula, 
düşküne, garibe, gurebaya el uzat-
mak ve onların problemlerini çözüp 
Silivri’ye verdiğimiz sözleri tutmak 
yolunda bana omuz verdiğiniz için he-
pinize yürekten teşekkür ediyorum. 
Silivri’ye vadettiklerimizi, Silivri’ye 
söz verdiğimiz hizmetleri katbekat 
gerçekleştirmiş durumdayız. Eğitim-
den sağlığa, spordan kültüre, park 
bahçelerden yol yapım çalışmalarına, 
altyapıdan üstyapıya yapmış olduğu-
muz hizmetlerde, almış olduğumuz 
hayır duaları ve övgülerde sizlerin 
emeği yadsınamaz. Bu vesileyle ben 
bir kez daha bu pikniği varlıklarıyla 
şereflendiren bütün çalışma arka-
daşlarıma ve onlara destek sunan 
bütün ailelerine bir kez daha teşekkür 
ediyorum” dedi.
“BU YAZI DA SORUNSUZ
BIR ŞEKILDE TAMAMLAYACAĞIZ”

Çalışanların daha konforlu hizmet 

verebilmesi adına yaptıkları çalışma-
lar hakkında bilgiler veren Başkan 
Yılmaz, “Bugüne kadar sizlere daha 
konforlu hizmet binaları sunabilmek 
için yıllarca unutulmuş hizmet bi-
nalarının yapımına başladık. Göreve 
geldiğimde kiralık binalarda, prefab-
rik binalarda, konteynerlerde hizmet 
veren şefliklerimiz, müdürlüklerimiz 
vardı. Bugün Araçlar Amirliğimizin 
hemen yanı başındaki arazimizde, 
şu anki belediye binamızın büyüklü-
ğünde, içerisinde duşları, soyunma 
odaları, yemekhaneleri, kafeteryası, 
konferans salonları ve hizmet alanla-
rının olduğu ek hizmet binamızı 4 ay 
gibi kısa bir sürede tamamladık. He-
pinizin bildiği üzere yemekhanemizi 
yeniledik ve artık ihale etmeden kendi 
yemeklerimizi kendimiz yapıyoruz. 
Belediyemizin hemen arkasında bir 
ek hizmet binasını çok kısa sürede 
tamamlamayı planlıyoruz. Zabıta 
Hizmetleri Müdürlüğü ve Afet Koor-
dinasyon Merkezimiz de yapmış oldu-
ğumuz hizmet binalarından birkaçı. 
Silivri’nin nüfusunun 5’e katlandığı 
bir yaz ayından yine alnımızın akıyla 
çıkacağımızı düşünüyorum. Festival 
hazırlıklarımız olacak, çalışmala-
rımız olacak. Sizlerin gayretiyle, 
sizlerin çabasıyla bu organizasyon-
ları, festivallerimizi sorunsuz bir 
şekilde tamamlayacağız. Bu duygu 
ve düşüncelerle; bana omuz veren, 
bana güç veren, benimle beraber yol 
yürüyen bütün mesai arkadaşlarıma 
bir kez daha teşekkür ediyor, kıymetli 
ailelerine, evlatlarına selamlarımı, 
saygılarımı sunuyorum.” ifadeleri-
ni kullandı. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Silivri Belediyesi tarafından belediye çalışanları ve 
aileleri için Personel Motivasyon Pikniği düzenlendi. 
Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz Küçüksinekli 
Mesire Alanında konuşarak önemli mesajlar verdi.

Dünyada gıda krizinin yükseli-
şe geçtiği yıllarda önemli tarımsal 
çalışmalara katkı veren Büyükçek-
mece Belediyesi, geleneksel hasat 
etkinliklerine devam ediyor.

Karaağaç Mahallesi’nde 60 hek-
tarlık buğday tarlasında gerçekleşen 
hasat etkinliği bölge çiftçilerinin 
dayanışmasına sahne olurken çift-
çiler ürettikleri buğdayın açıklanan 
fiyatlardan alınması istiyor.

İstanbul’un en önemli tarım 
arazilerine sahip ilçelerinden olan 
Büyükçekmece’de gelenekselle-
şen hasat etkinliği Büyükçekme-
ce Kaymakamı Ali İkram Tuna, 
Büyükçekmece Belediye Başkanı 
Dr. Hasan Akgün, Belediye Meclis 
Üyeleri Kerem Ereke ve Fatih Çınar, 
Büyükçekmece Ziraat Odası Başkanı 
Sezgin Erçağ ve çok sayıda çiftçinin 
katılımıyla başladı. 
AKGÜN: PIYASA BUĞDAYI UCUZA 
TOPLUYOR

Çiftçi Erol Biçer’in tarlasında ya-
pılan buğday hasadı etkinliği son-
rasında bir açıklama yapan Büyük-
çekmece Belediye Başkanı Dr. Hasan 
Akgün, tün çiftçilerimizin hasadın 
bereketli olması temennisinde bulu-
narak; “Büyükçekmece’nin önemli 
bir aynı zamanda tarım şehri oldu-
ğunu da burada vurgulamak lazım. 
Büyükçekmece gölü ve çevresinde 
Çatalca’ya kadar olan alanda, Silivri 
sınırına kadar olan alanda 800 hek-
tarda yani 80 bin dönüm alanda ta-
rım yapıyoruz. Bu sene toplam elde 

edeceğimiz buğday 17, 18 bin ton 
arasında olacak. Şu anda buğdayın 
hasat vaktini başlattık. Beklentimiz 
kısa bir zaman içerisinde üreticinin 
elindeki buğdayın da alınması-
dır. Şu anda bununla ilgili bir kriz 
yaşanıyor. Devlet 8.25, 8.50 lira 
civarında bir açıklamada bulundu. 
1 lira da destekleme primi veriyor. 
9.50 yapıyor ama piyasa 5.50, 6 li-
raya buğday topluyor. Bu da önemli 
bir krizdir. Çiftçimizin mutlaka 
hakkının, hukukunun korunması 
bakımından ilgili makamlar gere-
ğini yapacaktır diye düşünüyorum” 
ifadesini kullandı. 
“SERBEST PIYASADA
FIYAT YUKARI ÇEKILMELI”

Büyükçekmece Ziraat Odası 
Başkanı Sezgin Erçağ, Büyükçek-
mece’de 80 bin dönüm ekili alanda 
buğday, arpa ve ayçiçeği tarımı ya-
pıldığını belirterek şunları söyledi: 
“Bu seneki hasadımıza bugün itiba-
riyle başladık hayırlısıyla. Verimleri 
gayet güzel fakat fiyatlar konusunda 
oldukça sıkıntılıyız. Şöyle ki TMO 8 
lira 25 kuruştan fiyat açıklamasına 
rağmen şu anda serbest piyasada 
5 lira 50 kuruş ile 5 lira 80 kuruş 
arasında alımlar yapılmaktadır. Bu 
da bizi fazlasıyla sıkıntıya sokmak-
tadır. Borçlu olan üretici arkadaşla-
rımız bunu mecburen piyasaya arz 
etmek zorunda kalıyorlar. TMO’da 
alım konusunda yeteri kadar alım 
noktası açamadığı için çok bü-
yük yığılmalar oluyor ve teslimat 

yapamıyoruz. Bu da 
bize ikinci bir sıkıntı 
yaratıyor. Dolayısıyla 
bunun bir an önce 
aşılıp serbest piyasa-
daki fiyatların yukarı 
çıkarılması için ne 
gerekiyorsa onun ya-
pılması, alım noktala-
rını hızla artırarak bir 
an önce 8.25’den alım 
yapmasına olanak sağ-
lamasını bekliyoruz.’’ 
KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Büyükçekmece’de
dayanışmanın bereketi
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Her yıl olduğu gibi bu yılda 
15 Temmuz Milli Birlik ve De-
mokrasi Günü anma törenleri 
düzenlenecek. Küçükçekmece 
Kaymakamlığı anma etkinlik-
leri ile ilgili bir toplantı düzen-
ledi. 15 Temmuz günü yapıla-
cak programların belirlenmesi 
ve yürütülmesi kapsamında 
katılımcıların fikirleri alındı. 
Küçükçekmece’de Kaymakam-

lık binasının toplantı salonun-
da gerçekleşen toplantıya ilgi 
yoğun oldu.  
KÜÇÜKÇEKMECE 15 TEMMUZ 
İÇİN BULUŞTU

Küçükçekmece Kaymaka-
mı Mehmet Tunç ev sahipliği 
ile düzenlenen toplantıya; 
Küçükçekmece Belediye Baş-
kan Yardımcısı Güven Aydın, 
Küçükçekmece İlçe Emniyet 
Müdürü Gökhan Bambal, İlçe 
protokolü, mahalle muhtarları, 
Siyasi parti ve STK temsilcileri 
katılım sağladı. 
TUNÇ: BİRLİK VE BERABERLİK 

İÇİNDE ANMA PROGRAMINI 
GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ

Bayram sürecindeki çalış-
malarından bahseden Kay-
makam Mehmet Tunç, “ Ev 
ziyaretlerinde bulunduk. Bu 
vesileyle geçmiş bayramınızı 
tebrik ediyorum. Önemli bir 
gündemle burada buluşuyoruz. 
Aslında ön hazırlık toplantısını 
gerçekleştiriyoruz. 15 Temmuz 
günü etkinliklerimiz olacak. Bu 
hafta Cumhurbaşkanlığı İleti-
şim Başkanlığı’nın yayınlamış 
olduğu format dahilinde içeriği 
belirleniyor. Kaymakamlık ola-

rak İlçe belediyemize, STK’ları-
mıza, Siyasi partilerin tem-
silcilerine ve muhtarlarımıza 
aktararak fikirlerini alıyoruz. 
Birlik ve bütünlük içerisinde 
anma programını icra etmemiz 
gerektiğini ifade ediyoruz. Bu 

hafta birlik ve beraberlik içinde 
etkinlikler düzenlenecek.” 
ifadelerini kullandı.  
KÜÇÜKÇEKMECE 
KAYMAKAMLIĞI’NDAN BİR İLK: 
KENT KONSEYİ

Toplantının sonlarına doğru 
Kaymakam Tunç, İlçe protoko-
lü, mahalle muhtarları, Siyasi 
parti ve STK temsilcilerinin so-
rularını ve sorunlarını dinleye-
rek cevaplandırdı. Kent konseyi 
havasında geçen toplantının 
Küçükçekmece Kaymakamlı-
ğı’nda ilk kez yaşanması ise 
katılım gösterenler tarafından 
takdir topladı. Küçükçekme-
ce’deki pek çok sorunları dile 
getiren katılımcıların sorunları 
Tunç ve Aydın tarafından notla-
ra alınarak kısa sürede çözüme 
ulaşılacağı belirtildi. SERKAN 
HORUZ-SÜLEYMAN ÇAY

Küçükçekmece 15 Temmuz’a 

tam kadro hazır
Küçükçekmece Kaymakam-
lığı, 15 Temmuz Milli Birlik 
ve Demokrasi Günü Anma 
Etkinlikleri’ konulu bir top-
lantı gerçekleştirdi. Toplan-
tıya Küçükçekmece’den pek 
çok STK ve siyasi temsilciler 
katılım sağladı. 

Atıl duruma gelmiş ürünlerin 
yeniden kullanımı sağlayarak atık 
miktarının azaltılmasına katkı 
sunan “Ataşehir Yeniden Kullanım 
Pazarı” yaz boyunca parklarda faa-
liyet gösterecek. 

Bilinçli tüketim ve geri dönü-
şüm kültürünün gelişimine katkı 
sağlamak amacıyla Ataşehir Bele-
diyesi tarafından hayata geçirilen 
Ataşehir Yeniden Kullanım Pazarı 
iki haftada bir Cumartesi günle-
ri Ataşehir’deki farklı parklarda 
kurulacak. Kullanılmayan eşyala-
rın alışverişinin yapıldığı pazarın 
parklardaki ilk durağı, 15 Temmuz 
Cumartesi günü 18.00 - 22.00 sa-
atleri arasında Fetih Mahallesi’nde 
bulunan Buhara Parkı’nda olacak.

SIFIR VE KİŞİSEL BAKIM ÜRÜNLERİ 
OLMAYACAK

Stant başına en fazla 20 adet 
eşya veya ürün sınırı bulunan pa-
zarda; kıyafet, ev aksesuarı, takı, 
kitap, tablo, bardak, biblo, elektro-
nik eşya, kutu oyunları, oyuncak 
gibi ürünler sergilenecek. Etiketli 
(sıfır) veya yıpranmış, yırtık, kirli, 
hijyenik olmayan ürünler ile iç gi-
yim, tarak, makyaj malzemesi gibi 
kişisel bakım ürünlerinin sergilen-
mesine ise izin verilmeyecek. 

Takas ve satış yöntemlerin uy-
gulandığı pazarda stant kiralamak 
için başvuru yapılması ve başvuru 
yapan kişinin takası ya da satışı 
yapılacak ürünlerin sektöründe 

hiçbir ticari faaliyette bulunmama-
sı gerekiyor. 

Kontenjan sınırlı olduğu stant 
başvuruları için Ataşehir Belediyesi 
resmi web sitesi üzerinden kayıt 
oluşturulabilir. 
SADECE NAKİT PARA

Ataşehir Yeniden Kullanım 
Pazarı bir ticari faaliyet olmadığın-
dan dolayı alışveriş esnasında kredi 
kartı ve hesap numarası kullanımı 
söz konusu olamayacak, nakit para 
kullanılacak. 

Yeniden Kullanım Pazarı 15 
Temmuz 2023 Cumartesi saat 18.00 
- 22.00 arası Buhara Parkı’nda 
kurulacak. 

Ataşehir örnek pazarlarıyla 
israfla mücadele ediyor

Yeni taksiler yolcu taşı-
maya başladı. Şoförlerinin 
halkla ilişkiler, yol bilgisi 
ve öfke kontrolü gibi özel 
eğitimlerden geçtiği yeni 
taksiler; akıllı tepe lam-
baları, panik butonları ve 
yüksek güvenlik standart-
ları ile dikkat çekiyor.

Engelli dostu, aile 
konseptli yeni taksiler 
yolcu taşımaya başladı. 
Minibüslerin taksiye dö-
nüştürülmesi kapsamında 
hayata geçirilen engelsiz 
ve aile konseptli olan yeni 
taksiler artık İstanbul 
yollarında. 

UKOME kararıyla ihti-
yaç fazlası 1803 minibüs 
ile 322 dolmuşun taksiye 
dönüşümü kapsamında 
ilk etapta 402 yeni taksi, 
yolcu taşımaya başladı. 

Dönüşen taksiler daha 
nitelikli olarak geniş 
kapasiteli 8+1 panelvan 
araçlardan seçildi. Taksi 
içerisinde yolcu ve şoför 
arasında güvenlik pa-
rapeti (korunak) konul-
du. Ayrıca şoförle yolcu 
arasındaki iletişim, taksi 
içerisindeki interkom 
(bas-konuş) sistemi saye-
sinde gerçekleşiyor.

Nakit para alışverişi 
için de açılıp kapanabilen 
kapak bulunuyor. Bu sis-
tem hem kredi kartı hem 

de İstanbulkart ile farklı 
ödeme sistemlerine enteg-
re halinde. Görme engelli 
yolcular için de “braille 
alfabesinin” bulunduğu 
yeni taksilerde, araç içeri-
sindeki taksimetrede yer 
alan bilgiler de sesli anons 
ile belirtiliyor.
YOL VE YOLCU SEÇME 
GERİDE KALDI

İBB’nin özel nitelikli 
taksileri, vatandaşın taksi 
sorunundaki en büyük 
şikâyetlerinden biri olan 
yol ve yolcu seçilmesi 
problemine de çözüm ge-
tirdi. Çeşitli eğitimlerden 
geçen yeni taksi şoförleri; 
güzergâh seçme, kaba 
davranış, fazla ücret alma 
konularında TUDES’E göre 
hiç cezası olmayan şoför-
ler arasından seçildi. Tak-
si şoförünün ceza aldığı 
takdirde ise taksi plakası 
dönüşüm-
den önceki 
haline 
dönecek.

İBB Ge-
nel Sekreter 
Yardımcısı 
Dr. Buğ-
ra Gökce, 
engelsiz ve 
aile konsep-
tine sahip 
yeni taksile-

rin güvenli ve konforlu 
olduğunu söyledi. Gökce, 
”Şoförler; halk ve ilişki-
ler, İstanbul’da yol bilgisi 
ve öfke kontrol eğitimi 
alarak yolcularımızla mü-
nasebet kuracaklar. Yolcu 
ve şoför arasında güvenlik 
parapeti var. Ayrıca, araç 
içerisinde bir de tablet 
bulunuyor. Bu tabletle de 
vatandaşlarımız, şofö-
rün kimlik özelliklerini 
görebilecek. Araçlarımız 
zaten Ulaşım Yönetim 
Merkezi’mizden İBB Ula-
şım Dairesi tarafından da 
içerisindeki kamera ve iz-
leme sistemleriyle kontrol 
edilebilir halde. Herhangi 
bir acil durumda S.O.S. 
butonuna basarak Ulaşım 
Yönetim Merkezi’mize 
taksiden ulaşabilirsiniz“ 
dedi. Yeni Taksilerin sa-
yısının artmasına yönelik 
çalışmalar sürüyor.

Bu Taksiler 
İstanbul’a 
çok yakıştı 

İstanbul’un kültür sanat-
ta öne çıkan ilçesi Küçükçek-
mece’de etkinlikler artarak 
sürüyor.

2019’da göreve gelen 
Kemal Çebi ile Küçükçekme-
ce Belediyesi’nin kültür ve 
sanat etkinliklerinde kaydet-
tiği ilerleme dikkat çekiyor.

Belediyenin katkılarıyla 
organize edilen “Parklarda 
Caz” etkinlikleri ile Küçük-
çekmeceliler kaliteli müzikle 
buluşuyor.

30. İstanbul Caz Festivali 
kapsamında Parklarda Caz 
etkinliği, Küçükçekmece 
Amfi Tiyatro ve Küçükçekme-
ce Gölü’nde başladı. 

Küçükçekmece’de
caz günleri

KÜÇÜKÇEKMECE 
KAYMAKAMI 
MEHMET TUNÇ
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CHP’de geçen her saniyesinin AKP’nin 
ekmeğine yağ sürdüğünü bile bile öylece 
bekliyor orada. Yaklaşan belediye seçimlerine 
odaklanmak gerektiğini,  Yeni bir başkanla en 
kısa zamanda yola çıkmak gerektiğini bile bile 
bekliyor Kemal Bey...

Yeter artık BEKLEME YAPMA KEMAL 
BEY...

Bu millet inim inim inlerken yapılan bir 
seçimde,  yüzde 70 oy alması gereken CHP’ye 
ancak yüzde 25 kadar bir oy aldığı halde 
bekliyor.

CHP üzerinden AKP’ye yakın isimleri 
meclise taşıyarak, tarihi bir yanlışa imza attı-
ğını bile bile bekliyor 
Kemal BEY...

Kendi seçtirdiģi 
milletvekili ve dönemi-
nin İl Başkanlarına gü-
venerek orada bekliyor 
öylece...   

Yeter artık,  
BEKLEME YAPMA 
KEMAL BEY...

Türkiye, karanlık-
tan beslenen tarikatlar 
ile sözde ve suskun 
milliyetçiler yüzünden, adeta 
AKP elinde  bir yoksulluk ülkesi 
oldu.  Korkutma ve sindirme siyaseti herkesi 
canından bezdirdi.  Her yanlışı yapan AKP 
nedense hiç mı hiç  hesap vermiyor. Ancak 
muhalif olan herkes hesap verme kuyruğuna 
alınıyor. 

Böyle bir süreçte:
Kemal Bey, kendisini ve kimi arkadaşlarını 

vekil seçtirmeyerek bu kuyruğa itmiş oldu.  
Yani burada bile tarihi hata yaptı. Ama öylece 
yerinde oturuyor. Sahi, yenilgi rekoru kırarak 
tarihe mı geçme niyetinde,  yoksa bir başka art 
niyet mi aramalı... 

BEKLEME YAPMA KEMAL BEY 
BEKLEME YAPMA...

Çünkü Türkiye son yüz yılın en kötü 
günlerini yaşıyor. Maaşlara yapılan zamları 
milletin gözüne soka soka  anlatanlar... Sıra 
piyasadaki fiyat artışlarına gelince, sırra kadem 
basıyorlar. Türkiye Asgari Ücret ülkesi oldu. 
Yüzde 80 insanimiz en az ücretle çalışır oldu 
artık.  Bu da ekonominin iflası demektir.  Ül-
keyi bu hale getirenler iktidarda.  Ancak  CHP 
yine muhalefette...

Kemal Bey de öylece yerinde ve de ipe un 
sermekle meşgul...

BEKLEME YAPMA KEMAL BEY...
Bundan beteri ne olsun ki?..
Yurtta bunalım cihanda eziklik yaşıyor bu 

ülke... Bunu  yaşatmak için yıllardır aynı yerde 
bekleyenler...  Siz  orada oldukça asla gitmez 
bilesiniz. Onun için

BEKLEME YAPMA KEMAL BEY...
Emperyalistler bu ülkeyi Arap coğrafya-

sına çevirerek sömürmek istiyor. Atatürk ile 
gelen tüm yenilikler onların işine gelmiyor.  
Çünkü onlar suskun ve sallabaş yöneticiler 
istiyor. Çünkü onlar Müslüman coğrafya her 
daim demokrasi ve çağdaş adaletten uzak 
kalsın istiyor. Medyası özgür. Kitle örgütleri 
özgür, Parlamentosu güçlü Müslüman ülke 
istemiyor. Bakmayın  gülen yüzlerine,  çünkü 
onlar 500 yıldan beri, köle olup biat eden bir 
Müslüman toplumdan çok memnunlar... Bu 
yolda ilerleyen parti ve liderleri çok sever, çok 
tutarlar...  Bu millet Batı’ya  kaçarken tekne 
tekne denizlerde boğulan Müslümanların temel 
gerçeğini öğrendiği gün,  artık gerçeklere 
ulaşarak, tarikat ve cemaatlere son verecektir. 
Yerer ki halka bunlar anlatılsın.  Bunun için 
de yeni ve değişmiş bir CHP gerekir. Her şeyi 
açık açık millete anlatacak bir CHP gerekir. 
Siz orada BEKLEME YAPMAYIN KEMAL 
BEY...

Hemen çekilin ki, bu millet kendini oyala-
yan ve uyutan gerçekleri bilsin artık. Bilsin ki, 
yanlış ve zarar veren siyasetlerle yola devam 
etmesin.

YETER KEMAL BEY, BEKLEME 
YAPMAYIN ARTIK!..

BEKLEME YAPMA 
KEMAL BEY...

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER
İBB Meclilsi temmuz ayı 

oturumları yine tartışmala-
rın gölgesinde başladı. Mec-
lis oturumunda “Artİstanbul 
Feshane”deki “Ortadan 
Başlamak” sergisi üzerinden 
LGBT tartışması çıktı.
GÖKSU: LGBT PROPAGANDASI 
YAPAMAZSINIZ

AK Parti Grup Başkanve-

kili Tevfik Göksu da İstan-
bul'un manevi dinamik-
lerinin en kadim merkezi 
olan Eyüpsultan'da Kurban 
Bayramı'nda patolojik bir 
vaka olarak LGBT propagan-
dası ve camiye saygısızlık 
içeren eserlerin olduğu bir 
sergi açıldığını söyleyerek 
“Bu şehrin en önemli ma-
nevi merkezlerinin birinde 

kamunun 
eliyle LGBT 
propagandası 
yapamazsınız” 
dedi.

Göksu 
sözlerini şöyle 
sürdürdü;“-
Seçim günü 
Eyüpsultan 
Camisi'nde Ya-
sin okuyan İBB 
Başkanı Fes-

hane'dekileri görmüyor mu?  
Görüyor. Ama onun bir tane 
meselesi var. ‘Sen CHP Genel 
Başkanı olmak için yeteri 
kadar solcu gözükmüyorsun. 
Solcu gözükmen için inandı-
ğın değerleri arka plana at' 
demişler. Patolojik sergiyi 

kaldırın. Siz o 4 harfle ilgili 
başka düşüncelere sahip 
olabilirsiniz. Biz yanlış ve 
felaket olarak düşünüyoruz.  
Bu sergiyi kaldırın, tarihle 

hesaplaşmaktan vazgeçin”
BALYALI: GERÇEK GÜNDEM 
EKONOMİ

“Geçen hafta motorlu 
taşıtlar vergisi 2 kat arttırıl-
dı. Temizlik malzemelerin-
de yüzde 8 olan KDV yüzde 
20'ye çıkarıldı. ÖTV arttı, 
dolar 26 TL'ye geldi. Ekmek 
8 lira, bir poğaça 10 lira 
oldu. Ülkenin gerçeği bu, 
vatandaş ekmeğin fiyatı ile 
ilgileniyor.” diyerek gerçek 
gündemin ekonomi oldu-
ğunu söyleyen CHP Grup 
Başkanvekili Tarık Balyalı, 
“Feshane sadece sergi ger-
çekleştirilen bir alan değil. 
Etkinlik alanları da mevcut. 
Toplamda 8 bin metrekare-
lik bir proje alanı. 2 sergi 
salonu, kafe, kütüphane, 
konferans salonu var. Dün 

akşam Kemal Sunal'ın 
“Tosun Paşa” filmi göste-
rildi. Bütün mahalleli geldi 
izledi. Bütün bu koparılan 
kıyametin altında kül-
tür-sanat ya da Feshane ile 
ilgili bir dert olmadığını çok 
iyi biliyoruz. ‘Vatandaşları-
mızın milli manevi değerle-
rini istismar edilerek 2024 
Eyüpsultan seçimlerine 
yönelik algı yaratabilir mi-
yiz' Sadece bunun derdin-
deler. Bizler de sizler kadar 
milli manevi değerlere bağlı 
insanlarız. Mili manevi 
değerlere aykırı bir durum 
olsa birinci derecede karşı 
çıkacak olanlar bizleriz. Her 
baktığınız yerde LGBTİ gör-
menizi de anlamış değiliz” 
ifadelerini kullandı. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

İBB Meclisi’nde 
Feshane-LGBT 

tartışması
Türkiye’de son zamanlarda popüler tartışma başlıkla-
rından olan LGBT, İstanbul Büyükşehir Belediye Mecli-
si’ne de taşındı. AK Parti ve CHP’li Grup Başkanvekilleri 
arasında Feshane ile LGBT polemiği patladı.

Uygun: Liyakatsiz yönetim 
İstanbul’un kazanımlarını yok etti

İBB Meclisi Temmuz ayı 
ikinci oturumu yapıldı. Otu-
rumda konuşan İBB Gençlik 
ve Spor Komisyonu Başkanı 
Onur Uygun, liyakatsiz ve 
ihmalkarlık dolu İBB yöne-
timinin İstanbul’un yıllar 
boyunca elde ettiği kaza-
nımları bir bir yok ettiğini 
söyleyerek Hidayet Türkoğlu 
Spor Kompleksi’nde de bir 
gencin boğularak hayatını 
kaybetmesi olayıyla ilgili 
soru önergesi verdi.

Uygun’un yaşanan 
boğulma olayıyla ilgili ola-
rak İBB Meclis makamına 
gönderilmesi oy çokluğuyla 
kabul edildi. Önergede, İBB 
iştiraki Spor İstanbul'un 
yönetiminin liyakatten 
yoksun olduğu ve çalışan-
lara mobbing uygulandığı 
iddiaları yer aldı. Ayrıca, 
havuzlarda temizlik eksik-
liği nedeniyle bulaşıcı has-
talıklarla ilgili şikayetlerin 
olduğu belirtildi. 

İBB'ye ait spor komp-
leksinde yaşanan boğulma 
olayıyla ilgili konuşan Uy-
gun, "Hidayet Türkoğlu Spor 
Kompleksi'nde 4 Temmuz 
Salı sabahı 06.30 serbest 
yüzme seansında, genç bir 
kardeşimiz atlama havuzun-
da maalesef boğulmuş, 3 
günlük yaşam mücadelesini 
kaybederek Hakk'ın rahme-
tine kavuşmuştur. Karde-
şimize Allah'tan rahmet, 
yakınlarına başsağlığı dili-
yor, siyaset üstü bir biçimde 
olayın aydınlatılması ve 
varsa sorumlularının gerekli 
cezayı alması için süreci 
yakından takip ettiğimizi 
belirtmek istiyorum. Bu tip 
acı olayların tekrar yaşan-
maması için bu durumdan 
ders çıkarmanız temennisiy-
le aşağıdaki sorularımın İs-
tanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı tarafından tarafıma 
yazılı olarak cevaplanmasını 
arz ederim."

Soru önergesi şöyle;
"Yüzme seanslarında ka-

palı olması gereken atlama 
havuzunu hangi gerekçe ile 
kullanıma açtınız?"

"Yüzme seanslarını 
kullanan vatandaşlarımızın 
sağlıklarını tehdit edecek 
noktaya gelen havuz suyu 
kirliliği için bir çalışma yap-
mayı düşünüyor musunuz? 

Kendinize yakın merkez 
çalışanlarını ve tesis idareci-
lerini Spor İstanbul kadro-
sunda tutup geriye kalan 
yaklaşık 2 bin 300 personeli 
neden Gençlik Spor Müdür-
lüğü kadrosuna geçirdiniz? 

Görevde bulunduğunuz 
4 yılda Spor İstanbul'da kaç 
kişinin işine son verdiniz 
ve toplam kaç kişi istifa 
etmiştir. Yaşanan boğulma 
hadisesi için herhangi bir iç 
soruşturma başlattınız mı? 

Yüzme seanslarında ka-
palı olması gereken atlama 
havuzunu hangi gerekçe ile 
kullanıma açtınız? 

'Türkiye Sualtı Sporları 
Federasyonu Cankurtarma 
Talimatı'na göre havuzda 
derinlik fark etmeksizin her 
bir havuz için asgari bir can-
kurtaran bulundurulma zo-

runluluğu olmasına rağmen 
hangi gerekçe ile iki havuzda 
sadece bir cankurtaran bu-
lundurarak, neden talimata 
aykırı hareket ettiniz? 

Bazı tesislerde personelin 
gece 23.00'de paydos edip 
ertesi gün sabah 06.15'te 
işbaşı yaptığı doğru mudur? 
Olay saatinde tesiste sağlıkçı 
ve idareci bulunuyor muydu? 

Soruşturmanın sağlıklı 
ilerleyebilmesi adına sorum-
luları soruşturma sonuna 
kadar açığa almayı düşünü-
yor musunuz? 

Bu elim hadiseden sonra, 
tesislerde gerekli önlemler 
için bir çalışma başlattınız 
mı?

CHP’DEN RET
Soru önergesinin okun-

masının ardından CHP Grup 
Sözcüsü Mesut Kösedağı, 
parti grubu olarak söz ko-
nusu soru önergesinin İBB 
Meclis makamına gönderil-
mesine "ret" oyu verecekleri-
ni dile getirdi.

Önergeyi meclise sunan 
Uygun ise havuzda boğulan 
gencin ailesini ziyaret ettik-
lerini bildirerek, bir daha 
böyle acı olayların yaşanma-
ması için önlem alınması 
gerektiğini kaydetti.Soru 
önergesinin İBB Meclis ma-
kamına gönderilmesi oy çok-
luğuyla kabul edildi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) Gençlik ve Spor Komisyonu 
Başkanı Onur Uygun İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun yanıtla-
masını istediği bir soru önergesi vererek, Hidayet Türkoğlu Spor 
Kompleksi’nde yaşanan boğulma olayının aydınlatılmasını istedi.

Silivri Belediye Meclisi tem-
muz ayı toplantısında konuşan 
Başkan Yılmaz, Silivri Şehir 
Geçiş Viyadüğü Projesi, yapı-
mında sona yaklaşılan belediye 
ek hizmet binaları ve Silivri 
Belediyesinin tarımsal faaliyetle-
ri hakkında önemli bilgiler verdi. 
Başkan Yılmaz’ın gündeminde 6 
Şubat’ta meydana gelen deprem-
de mağdur olan vatandaşlara 
verilen destekler de vardı.

Silivri Belediye Meclisi 
2023 yılı temmuz ayı toplantısı 
2. Birleşimi gerçekleştirildi. 
Toplantıda gündem maddeleri-
nin görüşülmesinin ardından 
açıklamalarda bulunan Silivri 
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, 
Silivri Şehir Geçiş Viyadüğü Pro-
jesi çalışmalarının yıl sonunda 
tamamlanmış olacağını açık-
ladı. İlçeye kazandırılacak olan 
belediye ek hizmet binalarındaki 
çalışmalarında sona gelindiğini 
ifade eden Başkan Yılmaz, Silivri 
Belediyesinin tarımsal faaliyet-
leri hakkında da önemli bilgiler 
verdi. Başkan Yılmaz’ın günde-
minde 6 Şubat’ta meydana gelen 

depremde mağdur olan vatan-
daşlara yönelik verilen destekler 
de vardı.
YILMAZ: VİYADÜĞÜMÜZ YIL 
SONUNDA TAMAMLANIYOR

Silivri Şehir Geçiş Viyadüğü 
Projesi hakkında bilgiler veren 
Başkan Yılmaz, “320 metre 
uzunluğunda, 11 açıklıktan yani 
11 ayaktan oluşan Silivri Geçiş 
Viyadüğünde çalışmalar son 
hızla devam etmektedir. Çalış-
malara öncelikle D-100 Devlet 
Yolunun yan yollarını aktarıp, 
çevresi kapatılan alanın yaya ve 
araç trafiğinden arındırılmasıy-
la başladık. Sonrasında asfalt 
katmanları kazıldı. Korkuluk 
ve aydınlatmalar sökülüp eski 
yaya ve araç alt geçidi de yıkıldı. 
A1 A2 olarak ve iki kenar ayağın 
bir tanesini P1 diye adlandırı-
yoruz. P1’den 10’a kadar yani 
10. ayağa kadar orta ayaktan 
oluşan viyadüğün şu an 6, 7 ve 
8. akslarının temel kazı iş-
lemleri tamamlanmış olup 2. 
aksın da kazı çalışmaları devam 
etmektedir. Temel kazılarına 

ilaveten viyadük altındaki alanda 
güzergâh kazısı yapılmakta ve 
alan altında oluşacak dev peyzaj 
çalışması, nihai peyzaj moduna 
getirilmiştir. Bakın her ayakta 
40 adet, her birinin ortalaması 
25 metre uzunluğunda fora kazık 
bulunan projemizde, 6 akslı 
temel kazıklar tamamlanmış, 
7. aksında da çalışmalar hızla 
devam etmektedir. Bayram son-
rasında betonarme çalışmaları 
başlayacak olan viyadüğümüzde 
bu ayın sonuna kadar ayakların 
bir kısmının yükseldiğini hep be-
raber göreceğiz. 11 aksta toplam 
220 adet ön germelik kirişlerin 
üretimi başlamış olup, iş progra-
mına göre tamamlanan akslarla 
kademeli olarak yerleştirilecektir. 
Deprem bölgesi olmamız hase-
biyle 6 Şubat’ta yaşanan depremi 
de öngörerek Boğluca Deresi ta-
rafındaki 4, 3, 2, 1, A1 aksları ve 
A1 aksı kenar ayakları ek olarak 
derin zemin karıştırma sistemiy-
le zemin iyileştirmesi yapılacak. 
Yani Deprem Yönetmeliği gereği 
şu anki çalışmanın başladığı 
yerden Boğluca Deresine kadar 

olan 6 ayakta ekstra derin karış-
tırma sistemiyle zemin iyileştir-
meleri yapılacaktır. Silivri Şehir 
Geçiş Viyadüğü Proje 
çalışmalarından saha 
çalışmalarına kadar 
her aşama titizlikle 
yürütülmekte ve yıl 
sonuna kadar da viya-
düğümüzün tamam-
lanması hedeflenmek-
tedir. Ayrıca otogar 
köprüsünün üzerinde 
bu viyadüğün 3’te 1’i 
uzunluğunda, 100 
metrenin üzerinde bir 
viyadüğün inşaatına 
başlanacaktır. Bunun projeleri 
bitirilmiş ve Karayolları Genel 
Müdürlüğüne sunulmuştur. Bu 
çok merak edilen bir konuydu. 
İnşallah bir aksilik, kaza, bela 
olmazsa yıl sonunda viyadüğü-
müzü tamamlamış olacağız.” 
dedi.  
“ÇİFTÇİLERİMİZE 30 MİLYON TL 
DESTEK VERECEĞİZ”

Silivri Belediyesinin tarımsal 
hizmetlerinden bahseden Başkan 

Yılmaz, “Şu an itiba-
rıyla Silivri Belediyesi 
eliyle 4.000 dönüm ara-
zide çiftçilik faaliyeti 
yürütüyoruz. 1.750 
dönümde yerli, milli, 

sertifikalı arpa ekimi gerçekleş-
tirdik ve şu an hasadımız devam 
ediyor. 1.350 dönüm arpamızı 
biçtik. Çok şükür nazar değmesin 
800 ton arpayı tohum firmasına 
teslim ettik. Dönümde ortalama 
600 kg arpa biçtiğimiz ortaya 
çıkıyor. Toprak yapısı yeterli 
olmayan yani verim alamadığı-
mız yerlere de geride kalan ara-
zilere de zeytinlik gibi alternatif 
ürünleri kazandırmaya başla-
dık. Biz sadece tohumluk arpa 

ve ayçiçek tohumu desteğimizle 
Silivri’deki çiftçilere 20 milyon 
TL’nin üzerinde bir desteği 
sağlamayı amaçlıyoruz. Diğer 
tarımsal çalışmalarımız da 
eklendiğinde 2023 yılında Silivri 
Belediyesinin Silivri çiftçisine 
direkt, ayni olarak desteğinin 
30 milyon TL’yi bulacağını tah-
min ediyoruz. En önemlisi biz 
bu destekleri Silivri’de yaşayan 
vatandaşlarımızın vergilerinden 
satın alıp yapmıyoruz. Tama-
men üreterek, alın teri dökerek, 
gözümüzün nurunu toprağa dö-
kerek bu ürünleri elde ediyoruz, 
üreterek destek veriyoruz.” diye 
konuştu. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Silivri’den belediyecilik dersi
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KİPTAŞ İSTANBUL KONUT İMAR PLAN TURİZM ULAŞIM SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 
YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NDAN

İLANEN DUYURULUR
Şirketimiz Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı, 31/07/2023 Pazartesi günü saat 13:00’da Osmaniye Mahallesi Koşuyolu Bulvarı No:1 Kat:5 34146 Bakırköy/İSTANBUL adresindeki İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi İştirakler Koordinasyon Müdürlüğü Toplantı Salonunda, aşağıdaki gündemde yazılı hususları görüşmek üzere toplanacaktır.
İlk toplantıda gerekli nisaba ulaşılamaması halinde, toplantı 25.08.2023 tarihine (aynı gündem maddeleri, yer ve saatte yapılmak üzere) ertelenecektir. İkinci toplantıya ilişkin olarak aynı 
şekilde tekrar çağrı yapılacaktır.
Toplantıya bizzat katılmayacak olan ortaklar, ekte yer alan vekaletname metnini doldurup imzalamak suretiyle temsilci tayin edebilirler.
Sayın ortaklarımızın belirtilen gün ve saatte toplantıya teşrifleri saygı ile arz olunur.

           
                                                    
Ticaret Sicil Numarası: 231873/179439
Mersis No: 05630-0221-1800019
Vergi Dairesi ve No: Büyük Mükellefler – 563 002 2118

KİPTAŞ İSTANBUL KONUT İMAR PLAN TURİZM ULAŞIM SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ 
31/07/2023  TARİHİNDE YAPILACAK 

OLAĞANÜSTÜ GENEL KURUL TOPLANTISI GÜNDEMİ

1. Açılış ve Toplantı Başkanlığının oluşturulması,
2. TTK m.363/1 hükmü uyarınca, faaliyet yılı içinde meydana gelen Yönetim Kurulu  
             üye değişikliklerinin Genel Kurulun onayına sunulması,
3. Yönetim Kurulu Üyelerinin seçilmesi ve görev sürelerinin tespiti,
4. Kârın kullanım şeklinin, kâr dağıtımı hususunun belirlenmesi, 
5. Yönetim Kurulu Üyelerinin huzur haklarının yeniden belirlenmesi,
6. Dilek, temenniler ve kapanış.  

V E K A L E T N A M E
(TEMSİLCİLİK BELGESİ)

………………………. ANONİM ŞİRKETİ 
YÖNETİM KURULU BAŞKANLIĞI’NA
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vermeye, teklifte bulunmaya ve gerekli belgeleri imzalamaya yetkili olmak üzere aşağıda detaylı olarak tanıtılan .............................................................................. ‘yı vekil tayin ediyoruz. 
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 YÖNETİM KURULU ÜYESİ  
GENEL MÜDÜR 

ALİ KURT

YÖNETİM KURULU BAŞKANI
ERTAN YILDIZ

İstanbul Büyükşehir Belediye 
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
“Otel Büyükada Resorts&SPA BEL-
TUR”un açılışını gerçekleştirdi. 

Açılışta İmamoğlu’na eşi Dr. Di-
lek Kaya İmamoğlu ile birlikte CHP 
İstanbul milletvekili Ali Gökçek ve 
Adalar Belediye Başkanı Erdem Gül 
de eşlik etti. 
İMAMOĞLU: BİZ İYİ 
HİZMET VERMEYİ 
AMAÇLIYORUZ

İmalatı yapacak İBB 
iştiraki KİPTAŞ, BELTUR 
ve ilgili kuruluşlarla 
birlikte titiz bir çalışma 
içine girdiklerini akta-
ran İmamoğlu, “Bizzat 
toplantılara da katıldık. 
En kaliteli bir konakla-
ma tesisinde ne varsa, 
burada her birisinin 
olması gerektiğini talep 
ettim arkadaşlarımdan. 
Ve hiçbir fiziksel sorun 
yaşamayacakları kim-
likli, aynı odalarından 
restoranına, kafeterya-
sından plajına kadar İs-
tanbul'un en güzel nok-
talarından biri olmasını 
söyledim. O bakımdan 
burada hiçbir şeyden 
kaçınmadık. Çünkü biz, 
burada iyi bir hizmet 
vermek istiyoruz. Evet, 
mümkünse bir miktar 
para kazanmak istiyo-
ruz ama kazandığımız 
parayla da yine burada 
sosyal projeler geliştir-
mek istiyoruz” ifadeleri-
ni kullandı. 
“BU ŞEHİR BÜYÜK BİR 
DEĞİŞİM VE DÖNÜŞÜM YAŞADI”

İBB Sosyal Hizmetler Daire Baş-
kanlığı üzerinden engelli bireyler 
ve şehit aileleri gibi öncelikli ke-

simleri de dönem dönem bu tesiste 
misafir etmek istediklerini belirten 
İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle 
tamamladı: 

“İstanbul, güzel etkinlik alanla-
rıyla, meydanlarıyla, ormanlarıyla, 
parklarıyla, kültür hizmetleriyle, 
konserleriyle, sanat alanlarıyla, 
tarihi eserlerine, mirasına sahip 
çıkarak, güçlü yolculuğuna devam 

edecek. Bu şehir, 
büyük bir değişim 
ve dönüşüm yaşa-
mıştır. Bu değişim 
ve dönüşümle 
artık İstanbul-
luların geçmişte 
gördükleriyle 
alakası olmayan, 
çok daha iyisini, 
çok daha güzelini, 
çok daha güçlü-
sünü talep eder 
durumda olduğu-
nu biliyoruz. Bu 
bağlamda İstanbul 
bu seviyeye kavuş-
tuğu için, biz de 
mutluyuz. İstan-
bullunun mutlulu-
ğunu, yaptığımız 
araştırmalarda 
ve incelemelerde 
görmek de bizi zi-
yadesiyle onurlan-
dırıyor. Ve açıkçası 
bundan sonra or-
taya koyacağımız 
becerilerimizin ve 
başarılarımızın da 
motivasyon kayna-
ğı oluyor. Güzel bir 
konaklama, güzel 
bir hafta sonu, 
güzel bir hafta 

içi akşamı burada kalmayı tercih 
etmenizi dileriz. 
12 AY AÇIK OLACAK

Adalar Belediye Başkanı Erdem 
Gül de tesisin, çok kültürlü ve etnik 

yapılı Adalar’ın yerel mutfağının 
oluşumuna katkı sunacağına inan-
dığını vurguladı. Otel Büyükada 
Resort&SPA BELTUR, İBB’den önce 
Kartal Belediyesi’nin sosyal tesisi 
olarak kullanılıyordu. Yaklaşık 
25.000 metrekarelik alana sahip 
tesis, İBB tarafından satın alın-
dı. Arazi ve üzerinde bulunan tek 
ve iki katlı yapılar, baştan aşağı 
yenilendi. 58 odası bulunan otel, 
deniz manzaralı restoranı, snack 
barı, 800 metre uzunluğundaki 
plajı, havuzu, açık ve kapalı spor 
alanları, SPA’sı, çocuk oyun alanı, 
amfi tiyatrosu, organizasyon alanı, 
toplantı ve etkinlik salonu ile 12 
ay boyunca her gün 24 saat hizmet 
verecek.
BÜYÜKADA BELTUR OTELE ULAŞIM 
NASIL OLACAK

Büyükada'ya Bostancı'dan 40 
dakika, Maltepe'den 20 dakika, 
Kadıköy'den ise 1 saat 10 dakika 
süren deniz yolculuğuyla ulaşılabi-
lir. Ayrıca, Kabataş-Beşiktaş-Emi-
nönü'nden kalkan tarifeli seferlerle 
1 saat 40 dakika süren bir seyahat 
sonrası Büyükada'ya varılabilir. 
Büyükada merkezden BA-4 Maden 
İETT elektrikli araçlarıyla veya ada 
taksileriyle 10 dakikalık bir mesafe 
kat edilerek otele ulaşılabilir. Alter-
natif olarak, deniz taksi kullanarak 
doğrudan otel iskelesine ulaşmak 
da mümkündür.
CUMHURİYET’İN 100’ÜNDE İLK 
MİSAFİRLERİ 100 KADIN OLACAK

Otel Büyükada’nın ilk müşteri-
leri ise, Çağdaş Yaşamı Destekleme 
Derneği’nin (ÇYDD) özel bir firma 
ile birlikte gerçekleştirdiği, “Cum-
huriyet’in Kızları İsterse Yapar” 
projesine katılan 100 kadın oldu. 
Proje, denizle buluşmamış 100 
kadını, Cumhuriyet’in 100. yılında 
denizle buluşturmayı amaçlıyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

 

Deniz ile doğanın buluştuğu 
otel; Büyükada BELTUR
İBB, Orman Bakanlığı tarafından satışa çıkarılan 
Adalar’daki tesisi satın alıp, ‘Otel Büyükada Resort-
s&SPA BELTUR’ adıyla İstanbulluların hizmetine açtı. 

Yenileme ve bakım 
işleriyle ilgili ilçede hum-
malı çalışmalar sürdüren 
Esenyurt Belediyesi, bu se-
ferki rotasını ise parklara 
çevirdi. Bölgedeki parklar-
da tahribata uğrayan spor 
aletleri,  ahşap köprüler, 
salıncaklar, kauçuk ze-
min ve tüm oyun grubu 
aletleri belediye ekipleri 
tarafından değiştiriliyor. 
Çocuklara ve yetişkin va-
tandaşlara daha ferah bir 
Esenyurt bırakmak amacı 
ile seferber olan belediye 
ekipleri, parklardaki çalış-
maların devam edeceğini 
bildirdi.
GÜVENLİ VE 
FERAH ALANLAR 
OLUŞTURUYORUZ

Esenyurt Belediyesi 
Peyzaj Mimarı Deniz 
Karakoç, yapmış oldukla-
rı çalışmaların içeriğine 

değinerek şu ifadeleri kay-
detti; “Esenyurt Belediyesi 
olarak eskiyen ve güvenlik 
problemi teşkil eden oyun 
guruplarımızı yeniliyo-
ruz. Çocuklarımızın ve 
vatandaşlarımızın keyifli 
vakit geçirebilmeleri için 
çalışmalarımızı daha da 
yoğunlaştırdık. Kauçuk 

zemin, park malzemeleri, 
salıncak, kay kay, tahtere-
valli gibi daha birçok park 
malzemesini yenileyerek 
vatandaşlarımıza daha gü-
venli ve daha ferah alanlar 
oluşturuyoruz. Çalışma-
larımız tüm Esenyurt’ta 
devam edecek.” KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Esenyurt’un parkları 
yenileniyor Esenyurt Belediyesi, ilçe ge-

nelindeki parklarda yenileme 
çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. Esenyurt’ta 
bulunan parklarda, tahribata 
uğramış alanlar ve oyun alet-
leri grupları belediye ekipleri 
tarafından değiştiriliyor.
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Ruhsal sağlığı denge-
lemek için doğayla iç içe 
olmanın öneminden bahse-
den Uzman Klinik Psikolog 
Merve Umay Candaş Demir, 
açık hava ve güneşle temas 
etmeyi, düzenli egzersizi, iş 
ve özel hayat ayrımı ile ken-
dimizi keşfetmeye çalışma-
mızı öneriyor.

Üsküdar Üniversitesi 
NPİSTANBUL Hastanesi Fe-
neryolu Tıp Merkezi Uzman 
Klinik Psikolog Merve Umay 
Candaş Demir, açık hava 
etkinliklerinin ve kendimizi 
keşfederek iş ile özel yaşan-
tımız arasındaki dengeyi 
sağlamanın psikolojik daya-
nıklılığımızı artırdığına dair 
bilgiler verdi.
RUHSAL SAĞLIK İÇİN ÖNEMLİ

Herkesin hayatında 
birtakım güçlüklerin ola-
bileceğini söyleyen Uzman 
Klinik Psikolog Merve 
Umay Candaş Demir, “Bu 
güçlükleri yaşarken psiko-
lojik dayanıklılığı artırmak 
için de yapacağımız birçok 
etkinlik mevcut. Bu etkin-
likler arasında en çok fayda 
sağlayanlar ise doğayla iç içe 
olabileceğimiz, bol oksijen 
ve güneşle temasta olduğu-
muz açık hava etkinlikleri. 
Böyle bir ortamda bulunmak 
insan olarak ruhsal sağlığı-

mızı olumlu yönde etkiler. O 
halde yapılacak ilk şey, açık 
havaya çıkmak ve çevremiz-
de düzenlenen açık hava 
etkinliklerini araştırarak 
onlara katılmak.” şeklinde 
konuştu.
DÜZENLİ EGZERSİZ

Açık hava etkinlikleri 
dışında düzenli fiziksel eg-
zersiz yapılması gerektiğini 
belirten Candaş Demir, “Fi-
ziksel egzersiz yapabilmek 
için mutlaka spor salonuna 
gidilmesi şart değil. Evde 
de egzersiz yapabilirsiniz ve 
daha güzeli ise açık havada 
yapabileceğiniz yürüyüşler 
olur. Bu aktiviteler de ruh 
sağlığımızı önemli düzeyde 
etkiler.” dedi.
İŞ VE ÖZEL YAŞAM 
ARASINDA DENGE GEREK

Psikolojik dayanıklılı-
ğımızı artıran faktörlerden 
birinin de iş ve özel yaşan-
tımız arasındaki dengeyi 
sağlamak olduğuna deği-
nen Candaş Demir, “Bu iki 
yaşamın arasındaki dengeyi 
sağlayabilmek bizim eli-
mizde. Bunu başarabilirsek 
psikolojik dayanıklılığımızı 
artıracak ve bizi olumlu 
yönde etkileyecek alanlardan 
birini elde etmiş olabiliriz. 
Örneğin bize iyi gelen aile 
üyelerimiz, arkadaşlarımız 

ve sevdiklerimizle birlikte ol-
mak bizim için birer artıdır. 
Bu etkinlikler de psikolojik 
dayanıklılığımızı artırır.” 
açıklamasında bulundu.
KENDİMİZİ KEŞFETMEK 
PSİKOLOJİK DAYANIKLILIĞI 
ARTIRIR

Açık havada yapılan 
etkinlikler, düzenli egzersiz 
ve sevdiklerimizle vakit ge-
çirmenin yanı sıra kendimi-
zi keşfetmemiz gerektiğinin 
altını çizen Uzman Klinik 
Psikolog Merve Umay Can-
daş Demir, “Keşif yolculu-
ğunda kendimize sormamız 
gereken bazı sorular vardır. 
Bunlar, ‘bana ne iyi geliyor, 
hobilerim neler, bana iyi 
hissettiren kişiler ve or-
tamlar neler, kişisel alanım 
ne?’dir. Bu soruların cevap-
larını bulmamız kendimizi 
keşfetmemiz için elzemdir. 
Bunları bulmak için biraz 
deneme yanılma yapmış ola-
biliriz. Bu deneme yanılma 
yolunu çocukluk çağında da 
yapmış olabiliriz, yetişkinlik 
çağında da gerçekleştirebi-
liriz. Yaş keşif için bir engel 
değildir. Böylece hangi yaşta 
olursa olsun şayet kendimi-
zi bilirsek daha iyi bir ruh 
sağlığına sahip olabiliriz.” 
diyerek sözlerini tamamladı. 

Açık hava etkinlikleri 

ruhsal sağlığımızı 

Yazın gelmesiyle birlikte artan sıcaklıklar, 

insanları dışarıda yapılacak etkinliklere yönlen-

diriyor. Uzmanlar ise açık havada yapılan etkin-

liklere katılmanın psikolojik dayanıklılığımızı 

artırmada çok etkili olduğunu vurguluyor. 
Yaz mevsiminde güneş yanıkla-

rı, mantar, deri kuruluğu ve güneş 
lekeleri gibi pek çok sağlık sorununda 
artış görülüyor. Sağlıklı bir yaz geçir-
menin temel kuralının cildi iyi tanı-
yarak ona uygun önlemler alınması 
gerektiğinin altını çizen Anadolu Sağ-
lık Merkezi Dermatoloji Uzmanı Dr. 
Eylem Emel Arıkan, “Alerjik, kuru, 
kızarık ve lekeli cilt karakterine sahip 
kişiler, yaz mevsiminin sıcak ve nemli 
günlerinde daha çok dikkat etmeli. 
Havanın ısınması, güneş ışınları ve 
özellikle havada askıda kalan alerjik 
partiküllerin uçuşarak cildimize kon-
masıyla yeni reaksiyonlar oluşurken, 
var olan hastalıklar da alevlenebiliyor. 
Vücudumuzun dış ortamla direkt 
temas eden koruyucu bariyeri olan 
cildin korunması çok önemli” açıkla-
masında bulundu.

Bilindiği gibi yaz aylarında sıklıkla 
güneş yanıkları, sıcakla ilişkili deri 
hastalıkları, mantar hastalıkları, 
atopik egzama, deri kuruluğu, böcek 
ısırıkları, yüz lekeleri ve roza has-
talığı gibi sorunlar pek çoğumuzun 
ortak sorunu haline geliyor. Düzensiz 
beslenme, başka birçok ek faktörle 
birlikte oksidatif stres, yani paslan-
ma yaratarak vücudun savunmaya 
geçmesine neden olduğunu paylaşan 
Anadolu Sağlık Merkezi Dermatolo-
ji Uzmanı Dr. Eylem Emel Arıkan, 
“Sağlıklı bir cilt doğru savunma 
yaparak kalitesini korurken; sağlıksız 
ciltte lekeler, kuruma, esneklik kaybı, 
renginde solma gibi belirtiler görü-
lüyor. Ancak rafine şekerden yoksun, 
hayvansal gıdalardan fakir, bol sebze 
ağırlıklı yani Akdeniz tipi beslenme 
düzeni cilt kalitesini olumlu yönde 
destekliyor” dedi.
CİLT GENÇLEŞTİRME SONRASI
GÜNEŞE ÇIKILMAMALI

Yaz günlerinde birçok bakım ve 
yaşlanmaya karşı antiaging işleminin 
mutlaka güneşten sakınmak koşuluy-
la uygulamak gerektiğini paylaşan 
Dermatoloji Uzmanı Dr. Eylem Emel 
Arıkan, “Yaz başlarında kırışıklıkla-
rın yerleşmemesi ve canlı bir bakış 
oluşturması için botoks uygulaması 
yapılabilir. Antiaging işlemler arasın-
da yüksek fokuslu ultrason (HIFU), 
antioksidan gençlik aşıları, saç-le-
ke mezoterapileri ve PRP işlemi en 
popüler uygulamalar. Güneş etkisiyle 
kırışmaya, sarkmaya ve lekelenmeye 
meyilli, 18 yaş üzeri tüm ciltler için bu 
uygulamalar yapılabilir” diye konuştu.
YAZ MEVSİMİNDE 
CİLDİ KORUMANIN YOLLARI

Güneşin, ciltteki fotoyaşlanmanın 
en önemli nedeni olduğunu hatırla-
tan Dermatoloji Uzmanı Dr. Eylem 
Emel Arıkan, “Dolayısıyla güneşten 
korunmak aslında yaşlanmayı gecik-
tirmek için oldukça önemli” diyerek 
yaz döneminde cilt sağlığını korumak 
için önerilerde bulundu.

•Doğru ürün: Cilt tipinize uygun 
doğru ve etkili bir güneş koruyucu 
kullanın. Doğru miktarda ve doğru 
aralıklarla uygulamaya özen göste-
rin. Her bireyin kendi işaret parmağı 
boyunca sürdüğü krem ölçüsü, yüzün 
bir yarısı için yeterli.

•Kişiye özel ürün: Farklı hastalık 
endikasyonları için size özel güneş 
kremleri bulabilirsiniz. Örneğin 
akneli, hassas, kuperöz yani kırmızı 
kılcal damarların ciltte görünmesi, 
atopik ve lekeli ciltler için özel krem-
ler mevcut.

•Güneş kremi en az 50 faktör ol-
malı: Güneşten koruma faktörü en az 
50 olmalı. Ayrıca 3-4 saatte bir krem 
tekrar uygulanarak tazelenmeli.

•Doğru nemlendirici: Cildini-
ze uygun nemlendiriciler kullanın. 
Doktorunuzun da önerisiyle antioksi-
dan serumlar ve eğer bilinen bir deri 
hastalığınız varsa ona özgü ürünler 
tercih edin. 

•Yeterli sıvı: Cildinizin yaz gün-
lerinde daha çok suya ihtiyacı olacak. 
Su tüketiminizi ihmal etmeyin. 

Yazın cildi 
korumanın 

5 yolu

Yaz aylarının ortalarına 
doğru ilerlerken havaların 
bunaltıcı etkisi de artıyor. 
Evde yapılabilecek doğal soğuk 
içecekler ile etkili bir serinlik 
yaşayabilirsiniz.

Meyve ve sebzelerle birlikte 
blendırda karıştırarak smoo-
thie yapabilirsiniz. Örneğin, 
muz, çilek, yaban mersini veya 
ıspanak gibi malzemelerle 
smoothie tarifi oluşturabilir-
siniz. Smoothieyi süzmeden 
tüketebilir veya daha pürüzsüz 
bir kıvam için süzebilirsiniz.
İşte evde yapabileceğiniz 
doğal soğuk içecekler;

Naneli limonata: Limonata 
tarifine taze nane yaprakları 
ekleyerek farklı bir aroma elde 
edebilirsiniz. Limonata yapar-
ken nane yapraklarını sıkarak 
veya demleyerek kullanabilir-
siniz.

Soğuk çay: Yeşil çay veya 
siyah çayı demleyip soğuttuk-
tan sonra buz ile servis yapa-
bilirsiniz. İsteğe bağlı olarak 
limon dilimleri veya nane 
yaprakları ekleyebilirsiniz.

Smoothie: Meyveleri, 
yoğurt veya süt ile blendırda 
karıştırarak smoothie yapabi-
lirsiniz. Dondurulmuş meyve-
ler kullanarak daha serinletici 
bir içecek elde edebilirsiniz.

Meyve suları: Taze mey-
veleri blendırda veya sıkacağı-
nızda su ile karıştırarak meyve 
suları yapabilirsiniz. Özellikle 
karpuz, çilek, şeftali ve mango 
gibi su içeriği yüksek meyve-
lerden yapılan sular serinletici 
olacaktır.

Ayran: Yoğurt, su ve tuzun 
karıştırılmasıyla yapılan 
ayran, hem serinletici hem de 
ferahlatıcı bir içecektir. İsteğe 
bağlı olarak nane veya dereotu 
gibi otlarla da tatlandırabilir-
siniz.

Ihlamur: Ihlamur çayı 

sıcak olarak tüketilebileceği 
gibi soğutulduktan sonra da 
içilebilir. Soğuk ıhlamur, sıcak 
havalarda ferahlamanıza yar-
dımcı olabilir.

Soda: Soda suyu veya 
maden suyu ile taze sıkılmış 
meyve suyunu karıştırarak 
serinletici bir içecek yapabilir-
siniz. İsteğe bağlı olarak limon 
veya limon suyu ekleyebilir-
siniz.

Soğuk bitki çayı: Taze 
bitki yaprakları veya çay poşet-
lerini soğuk suya koyarak bir 
süre bekletin. Ardından içeceği 
süzerek posadan arındırın. Ör-
neğin, nane, adaçayı, ıhlamur 
veya yeşil çay kullanarak soğuk 
bitki çayları yapabilirsiniz.

Soğuk kahve: Kahve posa-
larını soğuk suyla karıştırarak 
bir süre bekletin. Ardından 
içeceği süzerek posadan 
arındırın. Elde ettiğiniz kahve 
suyunu buz ile servis yaparak 
serinletici bir soğuk kahve elde 
edebilirsiniz.

Gazlı içecekler: Sodaya 
veya maden suyuna meyve po-
saları ekleyerek doğal bir gazlı 
içecek yapabilirsiniz. Örneğin, 
limon posası veya çilek posası 
gibi meyve posalarını gazlı 
içeceklere ekleyerek ferahla-
tıcı ve lezzetli bir içecek elde 
edebilirsiniz.

Bu tariflerde posaları 
içeceklere ekleyerek lezzetlen-
direbilir ve farklı aromalar elde 
edebilirsiniz. Ancak posaları 
kullanmadan önce içeceği 
süzmeniz önemlidir. Ayrıca, 
kullanacağınız posaların te-
miz olduğundan emin olun.

Bu içecekler sıcak hava-
larda serinlemek için harika 
seçenekler olabilir. Kişisel 
tercihlerinize göre tarifleri 
ve malzemeleri ayarlayarak 
deneyebilirsiniz. KENT  
YAŞAM HABER MERKEZİ

İşte evde 
yapabileceğiniz 

‘doğal’ soğuk 
içecekler

Sıcak havalarda evde yapabileceğiniz soğuk 
içeceklerle doğal serinlik yaşayabilirsiniz.

 Yaz deyince ilk akla gelen karpuz, 
yüksek şeker içeriği nedeniyle dikkatli tüketil-
mesi gereken ancak aşırıya kaçıldığının farkına 
bile varılmadığı bir meyve. Acıbadem Kozyatağı 
Hastanesi Beslenme ve Diyet Uzmanı Nur Ecem 
Baydı Ozman, bu nedenle karpuzun lezzetine 
ve serinletici etkisine aldanmayıp tüketiminde 
mutlaka bazı kurallara dikkat etmek gerektiğini 
belirterek, özellikle diyabet ve böbrek hastaları 
açısından ciddi tehlikelere yol açabileceği uyarı-
sında bulunuyor. Beslenme ve Diyet Uzmanı Nur 
Ecem Baydı Ozman, karpuz tüketirken dikkat 
edilmesi gereken 7 önemli kuralı anlattı, önemli 
uyarılar ve önerilerde bulundu. 
GECE TÜKETMEYİN

Yaz aylarında serinlemek için akşam yemeği 
sonrası yenilen karpuz metabolizmanın yorul-
masına neden oluyor. Bu nedenle yaz mevsimi-
nin vazgeçilmezi karpuz başta olmak üzere diğer 
tüm meyveleri akşam geç saatlerde değil, gün 
içerisinde tüketmeye özen gösterin. Zira gece ye-
nilen meyveler, karaciğer yağlanması ve diyabet 
gibi hastalıklara karşı riski daha da artırıyor. 
BEYAZ KISMINI ATMAYIN

Beslenme ve Diyet Uzmanı Nur Ecem Baydı 
Ozman “Karpuzun kabuğuna yakın beyaz 
kısmında da posa ve vücut için faydalı olan bazı 
biyoaktif maddeler bol miktarda bulunuyor. 
Özellikle kalp ve damar sağlığını korumada etki-
li bir aminoasit olan Sitrulin içermesi sayesinde 
kalp dostu bir özelliğe sahip. Bu nedenle karpu-

zu dilimlerken 
beyaz kısımla-
rını da içerecek 
şekilde keserek 
faydayı artı-
rabilirsiniz. 
Karpuzun 

beyaz kısımlarını aynı zamanda turşu ya da 
reçelini yaparak da tüketebilirsiniz” diyor. 
PEYNİRLE TÜKETİN

Karpuz tek başına tüketildiğinde kısa bir 
süre sonra sizi acıktırabilir. Bu nedenle hem tat 
uyumu hem de birlikte tüketildiğinde tok tutma 
etkisinden dolayı karpuzu peynirle tüketebilir-
siniz. Sağlıklı ve ideal kiloda olan kişiler ara sıra 
2 dilim karpuz ve 60-90 grama denk gelen 2-3 
dilim peynirle bir öğün yapabilirler. Ancak bunu 
süreklilik haline getirmekten kaçınmak gerekir. 
KESMEDEN ÖNCE MUTLAKA YIKAYIN

Karpuz kabuğunda bulunan çamur ve toz 
gibi kalıntılar bıçakla kesme işlemi sırasında 
karpuzun yenilen kısımlarına bulaşabilir. Bu 
kalıntılardan kurtulmak için karpuzu kesmeden 
önce akan su altında mutlaka yıkayın. Yıkama 
işlemi kabuk yüzeyindeki hastalık yapıcı bak-
terilerden arınmayı sağlamayabilir. Bu nedenle 
karpuz kesmeden önce kısa bir süre sirkeli suda 
bekletin. 
DİYABETİNİZ VARSA DİKKAT

Beslenme ve Diyet Uzmanı Nur Ecem Baydı 
Ozman “Karpuz halk arasında ‘su oranı yüksek 
dolayısıyla masum bir meyve’ olarak düşünülse 
de şeker oranı yüksek olan ve lezzeti ile fazla tü-
ketimi muhtemel bir meyvedir. Özellikle diyabet 
hastalarının 1 porsiyon yani yaklaşık 200 gramı 
geçmemesi gerekir. Diyabet hastaları karpuz 
gibi şekerli meyveleri salata gibi posalı yiyecek-
ler ve protein içeren besinlerle tüketirlerse kana 
karışma hızı yavaşlayacağından kan şekerini 
daha az yükseltir.  
DİYETTE BU HATAYA DÜŞMEYİN! 

Zayıflama diyeti yapanlar yaz aylarında 
öğünleri karpuz başta olmak üzere meyvelerle 
geçiştirirken, bu durum hem sağlıksız beslen-
melerine hem de kilo vermek yerine aksine kilo 
almalarına yol açabiliyor. 1 dilim karpuzun 
karbonhidrat içeriği yaklaşık 1 dilim ekmeğe 
eşit olduğundan, 60 kkal olan günlük 1 dilim 
(yaklaşık 200 gr) karpuzu aşmayıp, yanında 2 ce-
viz veya 10 çiğ badem tüketerek tokluk sürenizi 
artırabilir ve kilo kontrolüzde fayda sağlayabi-
lirsiniz.  
BÖBREK HASTALIĞINIZ VARSA DİKKAT!

Beslenme ve Diyet Uzmanı Nur Ecem Baydı 
Ozman “Karpuz yüksek potasyum ve su içeri-
ği nedeni ile potasyum ya da sıvı kısıtlaması 
yapılması gereken böbrek hastaları tarafından 
dikkatli tüketilmelidir. Bu nedenle tüketip 
tüketemeyecekleri ya da ne miktarda tüketebile-
cekleri konusunda hekim veya diyetisyenlerine 
danışmaları gerekir. Zira böbrek hastaların-
da kanda potasyumun yükselmesi çok yıkıcı 
etkilerle sonuçlanabilir” uyarısında bulunuyor. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

KARPUZ TÜKETMENİN 
7 ÖNEMLİ KURALI!

dengeler
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